

# សាសនារបស់យេសេបិល



ចូរយើងឈរមួយភ្លែត ខណៈពេលដែលយើងថ្វាយការអរព្រះគុណដល់ព្រះសម្រាប់ការនេះ។ ចូរយើងឱនក្បាលចុះ។

ព្រះវរបិតាដ៏មានព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណា និងបរិសុទ្ធ យើងខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលទ្រង់ជា—ជាព្រះ និងជាជំនួយបច្ចុប្បន្នក្នុងពេលមានបញ្ហា។ យើងសូមអរគុណទ្រង់ចំពោះអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់យើង។ យើងមិនអាចបង្ហាញចេញពីចិត្តរបស់យើង ពីរបៀបដែលយើងដឹងគុណនេះ និងរបៀបដែលទ្រង់មកជួយសង្គ្រោះយើងនៅពេលដែលយើងមានបញ្ហា។ យើងបានរៀនឆ្លងកាត់ជាច្រើនឆ្នាំ ដើម្បីទុកចិត្តទ្រង់ ហើយជឿលើទ្រង់។

ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋាននៅសៀវភៅនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ថាទ្រង់នឹងចាក់ព្រះពររបស់ទ្រង់មកលើប្រជាជននេះ។ សូមកុំឲ្យមានមនុស្សទន់ខ្សោយនៅកណ្តាលយើង នៅពេលដែលកម្មវិធីនេះត្រូវបានបញ្ចប់។ ប្រសិនបើមាននរណាម្នាក់នៅទីនេះដែលមិនត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះ សូមអំណាចដែលបានលើកព្រះយេស៊ូវពីផ្ទះ ប្រោសរូបកាយរមែងស្លាប់របស់ពួកគេ ព្រះអម្ចាស់ និងព្រលឹងរបស់ពួកគេ ហើយបង្វែរពួកគេទៅរកទ្រង់។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់។ អស់អ្នកដែលមិនមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ សូមឲ្យនេះជាថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យមួយដែលពួកគេនឹងមិនអាចបំភ្លេចបាន សូមឲ្យវាជាថ្ងៃដែលព្រះចាក់ព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់មកលើពួកគេ។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់។ អត់ទោសបាបរបស់យើង។

យើងនឹងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់បងប្រុសស៊ូលីវ៉ាន់ មិត្តដ៏មានគុណនិងមានតម្លៃរបស់យើង និងគំនិតរបស់គាត់សម្រាប់ប្រជាជន ហើយព្យាយាមនាំយកគ្រប់លទ្ធភាពដែលគាត់អាចធ្វើបាន ដើម្បីជួយពួកគេ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់បងប្រុសស៊ូលីវ៉ាន់។

សូមប្រទានពរដល់អ្នកបម្រើព្រះនៅទូទាំងប្រទេស គ្រប់ទីកន្លែង។ សូមប្រទានដល់ពួកគេនូវបរិបូណ៌ដ៏លើសលប់ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ សូមឲ្យពួកគេឈរយ៉ាងក្លាហាននៅលើវេទិកា ហើយប្រកាសព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដ្បិតយើងកំពុងរស់នៅក្នុងម៉ោងចុងក្រោយនៃប្រវត្តិសាស្ត្រនៃពិភពលោកនេះ។ សូមឲ្យ

សេចក្តីល្អរបស់ទ្រង់គ្របបាំងយើងនៅគ្រានេះ។ ដ្បិតយើងសូមវានៅក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

អាចអង្គុយបាន។

ខ្ញុំមានអំណរគុណណាស់ចំពោះអ្នកដូចជាព្រះ សម្រាប់រឿងនេះ។ បងប្រុស ស៊ីលីវ៉ាន់បានយកវាមកលើខ្លួនគាត់។ អ្នកឃើញទេ វាមិនត្រឹមត្រូវទេសម្រាប់ បងប្រុសស៊ីលីវ៉ាន់ធ្វើដូច្នោះ ដូច្នោះយើងត្រូវបានរៀបចំសម្រាប់វា។ យើងសូម អរគុណចំពោះសេចក្តីសប្បុរសរបស់អ្នក។

2 ហើយឥឡូវនេះ សម្រាប់—តង្វាយនៃសេចក្តីស្រឡាញ់ វា...អ្នកមិនចាំបាច់ធ្វើ ដូច្នោះទេ។ ទេ វាមិនចាំបាច់ទេ។ ឃើញទេ គ្រាន់តែ...ពួកគេបង់ថ្លៃសណ្ឋាគារ និង អាហារ អ្វីដែលយើងមាន ហើយនោះគ្រាន់តែជាការចាំបាច់។ ប៉ុន្តែសូមអរគុណ ដោយសប្បុរស ហើយវានឹងទៅជួយអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ ហើយនាំមនុស្សទៅ រកព្រះ។ វានឹងមិនមានបារីណាដែលទិញជាមួយវា ស្រាវីស្តី គ្មានអ្វីខុសទេ វានឹង ទៅរកអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ។ ហើយខ្ញុំអធិស្ឋានថាព្រះនឹងដាក់វានៅលើគណនីរបស់អ្នក នៅទីនោះ ហើយគុណនឹងមួយម៉ឺន ប្រាក់ដុល្លារនីមួយៗ ឬ—ឬគ្រប់កាក់ ឬនិកែល ដែលអ្នកបានផ្តល់ឱ្យចំពោះកម្មវិធីនេះ។

3 ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់អរគុណកងទ័ពសហរដ្ឋអាមេរិកដែលបានអនុញ្ញាត ឱ្យយើងមានអគារនេះសម្រាប់អង្គុយនៅ ដើម្បីមានសេវាកម្មទាំងនេះ។ ខ្ញុំពិតជា អរគុណពួកគេអស់ពីចិត្ត។

4 ហើយដូចដែលខ្ញុំយល់ បងប្រុសស៊ីលីវ៉ាន់បាននិយាយថាអ្វីគ្រប់យ៉ាងនឹង ត្រូវបានបង់ត្រឹមត្រូវ។ យើងមិនដែលបានចាកចេញពីទីក្រុងនៅឡើយទេ ដោយ ជំពាក់ប្រាក់មួយសេន ប៉ុន្តែអ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រូវបានយកចិត្តទុកដាក់ យើងគ្រាន់តែ មិនជឿលើអ្វីផ្សេងទៀត។ អ្នកមិនត្រូវជំពាក់អ្នកណាទេ អ្នកត្រូវតែដោះស្រាយគ្រប់ កាវ៉េនិងបណ្តោយ។ ហើយបើអ្នកជំពាក់នរណាម្នាក់ ចូរទៅជួបគេហើយប្រាប់គេ ថាអ្នកជំពាក់គេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែផ្តល់ពេលឱ្យអ្នកបន្តិច ហើយអ្នកនឹងបង់វា។ ឃើញ ទេ? ជានិច្ចកាល នោះជាការប្រសើរ...នោះជាសញ្ញាល្អនៃគ្រីស្ទានៈ ស្មោះត្រង់ ទៀងត្រង់។

5 អ្នកចង់រស់នៅដូចអ្វីដែលអ្នកនិយាយ។ បើអ្នកមិនរស់នៅដោយខ្លួនឯង តើ អ្នកអាចរំពឹងថាអ្នកផ្សេងរស់នៅដោយរបៀបណា អ្នកឃើញទេ។ ដូច្នោះអ្នកគឺជា

សំបុត្រដែលបានសរសេរ អានពីមនុស្សទាំងអស់ ដូច្នេះត្រូវស្មោះត្រង់ យុត្តិធម៌ ពិតជានិច្ច។ ប្រាប់ការពិត មិនថាវាលឺចាប់យ៉ាងណាទេ។ ប្រាប់ការពិត ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ព្រោះអ្នកតែងតែអាចប្រាប់វាដូចគ្នារាល់ពេល។ ហើយបើអ្នកនិយាយកុហក អ្នកនឹងត្រូវទៅជុំវិញមួយលានម៉ាយ ហើយនៅតែអ្នកត្រូវត្រលប់មកការកុហកនោះម្តងទៀត ហើយអ្នកបានធ្វើរឿងដ៏អាក្រក់មួយ។ គ្រាន់តែស្មោះត្រង់ ហើយអ្នកតែងតែអាចប្រាប់វាតាមរបៀបដដែល ព្រោះវាជាការពិត។

6 នោះជាវិធីជាមួយព្រះគម្ពីរ។ ប្រាប់វាតាមវិធីដែលព្រះគម្ពីរនិយាយ កុំចុះសម្រុងនឹងវា និយាយវាបែបនោះ គ្រាន់តែ...វាត្រូវបានសរសេរនៅទីនេះ ហើយ—ហើយអ្នកអាចចង្អុលម្រាមដៃរបស់អ្នកទៅវា។ វាជា—វាជា...នោះជាវិធីដែលអ្នកកម្ចាត់សាតាំង។ សាតាំងបាននិយាយទៅកាន់ព្រះយេស៊ូវថា “បើទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ សូមឱ្យវាមើលទ្រង់ធ្វើការអស្ចារ្យ។ ពួកគេនិយាយថាអ្នកគឺជា ‘អ្នកធ្វើការអស្ចារ្យ’។ ធ្វើឱ្យទូទាំងនេះក្លាយទៅជានំប៉័ង ហើយសូមមើល។ អ្នកឃ្លាន។”

7 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែមានសេចក្តីចែងទុកមកថា មនុស្សមិនរស់ដោយសារនំប៉័ងតែប៉ុណ្ណោះទេ។” ឃើញទេ? ទ្រង់បានយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះវរបិតា ហើយកម្ចាត់អារក្ស ដោយហេតុផលផ្ទាល់ខ្លួនរបស់វា។ ដូច្នេះអ្នកអាចធ្វើដូចគ្នា កម្ចាត់អារក្សនៅលើទឹកដីរបស់វា ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។

8 បន្ទាប់មក ខ្ញុំនឹងដឹងគុណដល់បងប្រុសស្វីលីវ៉ាន់ជានិច្ច។ នេះគឺ...ដោះសារលើការបញ្ចេញមតិនេះ៖ ខ្ញុំគិតថានៅពេលដែលពួកគេបានធ្វើឱ្យបងប្រុសស្វីលីវ៉ាន់គាត់គ្រាន់តែបោះចោលគំរូ។ គ្មានអ្នកណាដូចគាត់ទេ។ មានបុរសម្នាក់ដែលខ្ញុំធ្លាប់ជួបក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំដែលរឭកខ្ញុំពីបងប្រុសស្វីលីវ៉ាន់ នោះគឺ អ៊ី ហ្វរ៉េដ ខេដល។ ខ្ញុំមិនដឹងថាគាត់ធ្លាប់ស្គាល់គាត់ឬអត់ទេ មកពី—ពី...បងប្រុសខេដលគ្រាន់តែជាក្មេងជនបទដ៏ល្អម្នាក់ដូចបងប្រុសស្វីលីវ៉ាន់។ ហើយគាត់បានដាក់ដៃរបស់គាត់ចុះក្នុងហោប៉ៅរបស់គាត់រហូតមកដល់ពេលនេះរហូតដល់ការព្យួរបស់គាត់ត្រូវបានទាញចុះ ហើយនិយាយជាមួយក្បាលរបស់គាត់បែរទៅចំហៀង ហើយគាត់គ្រាន់តែជា អ៊ី ហ្វរ៉េដ ខេដល។ ហើយដូច្នេះខ្ញុំ—ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលមានបងប្រុសស្វីលីវ៉ាន់ជាមិត្តនិងបងប្រុសនៅក្នុងជំណើងល្អ។ ហើយខ្ញុំអធិស្ឋានថាព្រះនឹងប្រទានពរដល់គាត់និងក្រុមជំនុំតូចរបស់គាត់នៅទីនេះ ប្រពន្ធដ៏មានតម្លៃរបស់

គាត់ មនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់គាត់។

9 ហើយចំពោះអ្នក អ្នកដឹកនាំផ្សេងទៀតដែលនៅទីនេះ សម្រាប់អ្នក និង ក្រុមជំនុំរបស់អ្នក អ្នកអធិប្បាយដំណឹងល្អពេញលេញ លើរឿងបច្ចេកទេស តិចតួចនៃបទគម្ពីរ យើងប្រហែលជាមិនយល់ស្របនឹងគ្នាទៅវិញទៅមក។ ខ្ញុំមិន យល់ស្របជាមួយប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំលើរឿងខ្លះ។ ហើយអ្នកដឹងថាវាជាអ្វីទេ? នាង ចូលចិត្តនំផ្លែប៉ោម ហើយខ្ញុំចូលចិត្តផ្លែប៊ឺរី ដូច្នោះយើងមិនស្របគ្នាទេ។ ហើយខ្ញុំ ប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលខ្ញុំកើតឡើងជាមួយខ្ញុំ៖ ខ្ញុំចូលចិត្តនំក្តៅផ្អែមឆ្ងាញ់ (ខ្ញុំអាចឈរ បានឥឡូវនេះ) ហើយចាក់ប៊ឺរីនៅលើកំពូលរបស់វា ហើយបន្ទាប់មកចាក់ម៉ូលេស នៅលើនោះ ហើយ បងប្អូនអើយ អ្នកមានអ្វីដែលគួររិះគន់! ប្រពន្ធខ្ញុំខ្លាចវា។ ខ្ញុំ គិតថានាងខ្លាចកាឡូរី។ នាងប្រហែលជាចូលចិត្តវា ប៉ុន្តែអ្នកដឹងទេថាមនុស្សស្រី យ៉ាងម៉េច ពួកគេខ្លាច...ពួកវាស្លើងណាស់អ្នកអាចបិទវាដោយម្តួលហើយកាត់វា ទៅឆ្អឹង ប៉ុន្តែពួកគេចង់—ពួកគេចង់កាត់បន្ថយ។ នោះជាធម្មជាតិរបស់ពួកគេ ខ្ញុំ គិតថា ដូច្នោះមាន...ហើយ ប៉ុន្តែខ្ញុំចូលចិត្តវា។ ឥឡូវនេះ យើងមិនយល់ស្របលើ រឿងនេះ តែផ្សេងទៀតយើងមិនអីទេ។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ យើងមិនចុះសម្រុងគ្នា យ៉ាងល្អឥតខ្ចោះទេ។ ដូច្នោះយើងនឹងឃើញរឿងដូចគ្នា បងប្អូន ប៉ុន្តែរឿងសំខាន់ យើងកំពុងញ៉ាំង នោះជារឿងសំខាន់។

10 ជាចម្បង នៅថ្ងៃបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ និងការយោងមករបស់ ព្រះគ្រីស្ទ និងការផ្សាយដំណឹងល្អដ៏អស្ចារ្យ គោលលទ្ធិជាមូលដ្ឋាននៃព្រះគម្ពីរ យើងពិតជាឈរនៅក្នុងដៃ-ពួកគ្នាជាមួយរឿងនោះ។ ក្នុងនាមជាបងប្អូនរួមរូបដ៏ធំ មួយ ដោយគ្មានរបាំងនិកាយ គ្មានអ្វីរារាំងយើងទេ យើងដើរឆ្ពោះទៅកាល់វ៉ែដា កងទ័ពដ៏អស្ចារ្យមួយ រួមគ្នា។

11 ប្រសិនបើខ្ញុំអាចជួយអ្នកបាន ខ្ញុំនឹងរីករាយក្នុងការធ្វើវា។ ហើយខ្ញុំប្រាកដថា អ្នកនឹងនិយាយដូចគ្នាចំពោះខ្ញុំ។ ហើយអ្នកអាចជាជំនួយដល់ខ្ញុំ។ ហើយនោះជារឿងមួយដែលអ្នកអាចធ្វើបាន ដែលខ្ញុំដឹង គឺអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ ថាព្រះនឹងមិន អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំធ្វើខុសឡើយ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...វាមិនមែននៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំដែលខុស ទេ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ទៅត្រូវ ខ្ញុំចង់ធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ។ ព្រោះខ្ញុំដឹងដូចដែលបងប្រុសជេក ម៉ូរ៉េបានប្រាប់ខ្ញុំពេលមួយ គាត់បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំនឹងមិន ឈរនៅក្នុងស្បែកជើងកង្កែបរបស់អ្នកសម្រាប់បទពិសោធន៍ទាំងអស់របស់អ្នកទេ

នៅថ្ងៃជំនុំជំរះ ព្រោះព្រះនឹងទាមទារចម្លើយដ៏អស្ចារ្យពីអ្នក” បានបន្តថា “ពីព្រោះ ទ្រង់ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវមនុស្សរាប់លាននាក់នៅក្នុងដៃរបស់អ្នក។”

12 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំនឹងឈរនៅទីនោះហើយឆ្លើយសម្រាប់មនុស្ស ទាំងនោះ តើដំណឹងល្អប្រភេទណាដែលខ្ញុំត្រូវផ្សាយ? តើភាពស្មោះត្រង់បែប ណា នៅពេលដែលខ្ញុំកាន់ការទិញព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់នៅក្នុងដៃរបស់ខ្ញុំ? ហើយនៅពេលដែលទ្រង់ប្រទានអំណោយទានដល់ខ្ញុំ...លើសពីស្រមោលនៃ ការសង្ស័យ មនុស្សដែលមានគំនិតសមហេតុផលណាមួយនឹងដឹងថាវាត្រូវតែ មកពីព្រះ។ ហើយជាមួយនោះ ប្រសិនបើខ្ញុំនាំនរណាម្នាក់ចេញលើផ្លូវខុស ដោយសារតែក្រុមជាក់លាក់មួយបាននិយាយថា ព្រះនឹងធ្វើឱ្យខ្ញុំចំណាយសម្រាប់ វានៅថ្ងៃជំនុំជំរះ។

13 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលខ្ញុំបានឃើញនិមិត្ត នៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មានទេ ហើយ បានឮពួកគេស្រែក...តើអ្នកទទួលបានសៀវភៅតូចរបស់អ្នកទេកាលពីយប់មិញ? សំឡេង—ក្រុមធុរៈកិច្ច។ នោះជាការល្អ។ ហើយនៅក្នុងនិមិត្ត...ពេលខ្លះយើងនឹង បោះពុម្ពវាយ៉ាងលម្អិត នោះមិនមែនទាំងអស់ទេ។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងនោះ ហើយឃើញ រឿងនោះ ហើយខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះ—ដូចជាខ្ញុំកំពុងឈរនៅពេលនេះ។ ហើយ ខ្ញុំកំពុងសម្លឹងមើលខ្លួនឯងនៅលើគ្រែ មើលប្រពន្ធខ្ញុំ ហើយនៅតែឈរនៅទីនេះ សម្លឹងមើលខ្លួនឯង។ ហើយនៅទីនេះមានមនុស្សទាំងនោះឈរនៅជុំវិញនោះ នៅពេលដែលខ្ញុំនិយាយថា “តើប៉ុលនឹងត្រូវទទួលការជំនុំជំរះសម្រាប់ដំណឹងល្អ ដែលគាត់បានអធិប្បាយទេ?”

14 បានឆ្លើយថា “បាទ។”

15 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំបានអធិប្បាយគ្រប់ពាក្យទាំងអស់តាមរបៀបដែលគាត់ បានធ្វើ។”

16 ហើយមនុស្សរាប់លាននាក់បានស្រែកថា “យើងកំពុងពឹងផ្អែកនៅលើនោះ!”

17 នោះជារបៀបដែលខ្ញុំចង់ឱ្យវាក្លាយជាពេលខ្ញុំឆ្លងកាត់ទីនោះ ឃើញទេ? ខ្ញុំ ចង់ឱ្យវាទៅជាបែបនោះ ដូចអ្វីដែលប៉ុលបាននិយាយ។ មិនចង់បន្ថែមរឿងមួយទៅ ក្នុងវាទេ ឬយករឿងមួយចេញពីវា។ គ្រាន់តែតាមអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ នោះ គ្រាន់តែជាវិធីដែលខ្ញុំចង់បន្ត អ្នកឃើញទេ? ហើយជាការពិតណាស់ អ្នករក្សាវា ដូចនោះ និកាយនៅគ្រប់ទិសទីនឹងបង្កើតរបាំងប្រឆាំងនឹងវា។

18 ហើយបន្ទាប់មក ជាច្រើនដង បងប្អូនគិតថាខ្ញុំប្រឆាំងនឹងបងប្អូនរបស់ខ្ញុំ។ ព្រះទ្រង់ជ្រាបខុសពីការនោះ ដរាបណាទ្រង់ជ្រាបពីអ្វីដែលជាសេចក្តីពិត។ ឃើញទេ? វាមិនមែនប្រឆាំងនឹងបងប្អូនទេ វាជាប្រព័ន្ធដែលធ្វើឱ្យយើងមិនមែនជាបងប្អូន។ វាមិនមែនជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះរាវ៉ងយើងពីការធ្វើជាបងប្អូនទេ វាជាប្រព័ន្ធដែលយើងចូលរួមដែលរាវ៉ងយើងពីភាពជាបងប្អូន។ ហ្នឹងហើយ។ ដូច្នេះតើយើងត្រូវឈរនៅទីណា? ឈរនៅលើព្រះបន្ទូល ហើយព្រះនឹងទាញមនុស្សទាំងអស់មកដល់ (ហ្នឹងហើយ) នៅលើ—នៅលើរឿងនោះ។ កុំរៀបចំវា បង្កើតវាជា និកាយ គ្រាន់តែរក្សាវានៅក្នុងព្រះ ហើយគ្រាន់តែបន្តទៅមុខទៀត គ្រាន់តែមើលចុងបញ្ចប់ រក្សាស្ថិរភាព ព្រះនឹងនាំយកអ្វីដែលនៅសល់។

19 មានរឿងជាច្រើនដែលអ្នកបានធ្វើសម្រាប់ខ្ញុំ ដែលខ្ញុំដឹងគុណ។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើខ្ញុំអាចជួយអ្នក ឆ្ពោះទៅរកការផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវក្រណាត់អធិស្ឋានឬអ្វីមួយ។ ឥឡូវនេះ កុំសួរខ្ញុំពីគោលលទ្ធិ ព្រោះខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើដូច្នោះទេ។ ដូច្នេះមនុស្សជាច្រើនសរសេរសំណួរមកខ្ញុំអំពីអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការលែងលះជាដើម ដែលជាភាពច្របូកច្របល់នៅក្នុងព្រះវិហារ។ ខ្ញុំតែងតែយោងពួកគេត្រឡប់មកវិញ ហើយនិយាយថា “សួរគ្រូគង្វាលរបស់អ្នក។”

20 ប្រជាជនបានសរសេរសំបុត្រមកខ្ញុំនៅទីនេះ ហើយនិយាយថា “ចុះរឿងនេះ? ហើយចុះរឿងនោះ?” ខ្ញុំបញ្ជូនសំបុត្រត្រឡប់មកវិញ អ្នកនឹងទទួលបានវា។ សូមមើលគ្រូគង្វាលរបស់អ្នកលើរឿងតូចតាច ព្រោះ គាត់ជាអ្នកគង្វាលរបស់អ្នក។ គាត់—គាត់គឺជា—គាត់គឺជាម្នាក់ដែលព្រះបានចាត់ឱ្យមកមើលអ្នក។ ហើយយើងប្រហែលជាមិនយល់ស្របលើវា ហើយបន្ទាប់មកដែលបណ្តាលឱ្យមានការភ័ន្តច្រឡំនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់អ្នក។ យើងមិនចង់បានវាទេ។ ទេ! ទេ! យើងគ្រាន់តែចង់ឱ្យអ្នកឈប់ធ្វើអ្វីដែលជាអំពើបាប រឿងចេញពីព្រះគម្ពីរ ហើយគ្រាន់តែបន្តឆ្ពោះទៅរកព្រះ។ ឃើញទេ? ហើយប្រសិនបើអ្នកបង្កការកកិតតិចតួចនិងរឿងដូចនោះ ដែលធ្វើឱ្យក្រុមជំនុំតូចចិត្ត។ ដូច្នេះ ខ្ញុំចង់ឱ្យគ្រូគង្វាលរបស់អ្នកប្រាប់អ្នកអំពីអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការលែងលះ ហើយរឿងទាំងនេះនិងរឿងទាំងនោះ អនុញ្ញាតឱ្យគាត់ធ្វើវា។ គាត់ក៏ជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះដែរ ហើយគាត់បានត្រៀមខ្លួនដើម្បីធ្វើដូច្នោះ។

21 ចងចាំជនជាតិសាម៉ារីដែលបានរកឃើញបុរសនោះរងរបួសទេ? គាត់

បាននាំគាត់ទៅផ្ទះសំណាក់ (នោះជាព្រះវិហារ) ហើយឲ្យបុរសនោះនៅទីនោះពីរ កាក់ ហើយប្រាប់គាត់ថាបើគាត់ត្រូវការទៀត គាត់នឹងបង់លុយឱ្យគាត់ពេលគាត់ មក។ ដូច្នោះ គាត់មានពីរកាក់ គាត់អាចព្យាបាលអ្នកបាន ប្រសិនបើគាត់ជាមនុស្ស របស់ព្រះ។ ប្រសិនបើគាត់ជាមនុស្សរបស់ព្រះដែលឈរលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ គាត់—គាត់ទទួលបានអ្វីដែលព្រះប្រទានដល់គាត់៖ ព្រះវិញ្ញាណនិងព្រះបន្ទូល។ តើវាត្រូវទេ? តើយើងថ្វាយបង្គំយ៉ាងដូចម្តេច? នៅក្នុងវិញ្ញាណនិងនៅក្នុងសេចក្តី ពិត។ ហើយព្រះបន្ទូលគឺជាសេចក្តីពិត។ តើវាត្រូវទេ?

22 ឥឡូវនេះ សូមឆ្លែងអំណរគុណយ៉ាងជ្រាលជ្រៅ ម្តងទៀត។ ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឿយហត់ណាស់ ហើយពិតជាហត់ណាស់នៅរសៀលនេះ ខ្ញុំមិនមានបំណង ស្នាក់នៅសណ្ឋាគារផ្សេងទៀតទេដរាបណាខ្ញុំរស់នៅ។ ពិធីជប់លៀងស្រវឹងខ្លាំង ហើយពេញមួយយប់ វាយឡាហើយស្រែក ហើយស្រ្តី...អូ! ខ្ញុំទើបតែរៀបចំ ពេញ មួយយប់។ ហ្នឹងហើយ។ ដូច្នោះខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនដែលមានបំណងចង់បានសណ្ឋាគារ ផ្សេងទៀតទេ។ ខ្ញុំនឹងទៅសណ្ឋាគារមួយ។ ខ្ញុំនឹងយកឡានមកដងខ្ញុំ ដូច្នោះខ្ញុំអាច ដេកនៅក្នុងនោះ នៅខាងក្រៅនៅលើដីនៅកន្លែងណាមួយ។ ខ្ញុំនឹងយកវា យក តង់មួយនិងចង់ដេក ឬកន្លែងណាមួយដែលខ្ញុំអាចទៅដល់ខ្លួនឯង នៅកន្លែង ណាមួយ។ ហ្នឹងហើយ។

23 វាជាអំពើបាប ក្នុងប្រជាជាតិនេះ កុំឆ្ងល់! វាជាសំបុកឃ្នុំ ហើយរលួយដល់ ស្តុល។ នៅទីនេះនៅកន្លែងផ្សេងទៀត នៅក្នុងរដ្ឋរបស់អ្នក...មិនត្រឹមតែរដ្ឋនេះទេ នៅគ្រប់ទីកន្លែង។ នៅទីនេះ កាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុន ខ្ញុំនៅក្នុង—នៅក្នុងការប្រជុំ ជំនឿនៅទីនេះក្នុងរដ្ឋ ទីក្រុងធំមួយ។ ហើយនៅយប់នោះក្រុមសាសនាមួយ ក្រុម ជំនុំអូសបូជក់ជាមួយក្មេងជំទង់ មានសន្និបាតមួយ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនដែល...ខ្ញុំបាននៅ ទ្វីបអាហ្វ្រិកនៅក្រោមរូងខ្លួននិងអ្វីៗទាំងអស់ ខ្ញុំមិនដែលឮអ្វីដូចនោះទេ។ ហើយនៅ ព្រឹកបន្ទាប់ (ខ្ញុំមិនអាចប្រាប់អ្នកច្បាស់ទេ យើងជាទស្សនិកជនចម្រុះ)...ដេកលើ ឥដ្ឋ រឿងអសីលធម៌ដែលបានធ្វើហើយ ដបស្រាវីស្តីពាសពេញ។ ហើយពួកគេ ជាក្មេង ប្រុសស្រីនៅក្នុងបន្ទប់ជាមួយគ្នាពេញមួយយប់។ ហើយនៅព្រឹកបន្ទាប់ “ឪពុកដំបូរិសុទ្ធ” អង្គុយនៅទីនោះ ហើយពួកគេបានមកក្រាបថ្វាយបង្គំគាត់វែប នោះ។ ក្រោមព្រះនាមព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ!

24 តើខ្ញុំឆ្ងុតហើយឬនៅ? តើ—មានរឿងអ្វីជាមួយខ្ញុំ? ខ្ញុំមិនអាចទ្រាំនឹងរឿង

ទាំងនោះបានទេ! វា...អ្វីមួយធ្វើឱ្យខ្ញុំញញឹមនៅពេលខ្ញុំឃើញវា។ តើវាតំណាង  
 ឱ្យព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវរបស់ខ្ញុំឬ? ពិធីជប់លៀងអសីលធម៌ស្រវឹងជាមួយរឿង  
 អសីលធម៌ដែល...ប្រើលើពួកគេទាំងបុរសនិងស្ត្រី ដេកនៅលើឥដ្ឋនិងនៅក្នុង  
 កន្ត្រកកាកសំណល់ និងដបនិង...អូ ខ្ញុំអើយ! តើអ្នកអាចហៅវាថាគ្រីស្ទាន  
 បានទេ? កុំឆ្ងល់ថាពិភពលោកស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាពបាប។ មែនហើយ តើមនុស្ស  
 មានបាបនិយាយអ្វីពេលគាត់មើលការនោះ? រាប់ពាន់នាក់នៃពួកគេ។

25 ក្មេងស្រីទាំងនោះស្រវឹងខ្លាំងណាស់ ពួកគេស្ទើរតែមិនអាចក្រោកឈរ  
 ឡើង ហើយនៅក្នុងបន្ទប់ពេញមួយយប់ជាមួយពួកក្មេងប្រុស និងការនិយាយ  
 អាសអាភាសដ៏អាក្រក់បំផុតដែលអ្នកមិនធ្លាប់ឮក្នុងជីវិតរបស់អ្នក។ ខ្ញុំដាក់ខ្នើយ  
 លើក្បាលខ្ញុំបែបនេះ ដើម្បីព្យាយាមចូលគេង។ ចេញទាំងស្រវឹងហើយរត់ឡើងលើ  
 កម្រាលបែបនេះ សាសនា!

26 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំអាចរំពឹងថាមនុស្សមានបាបទាំងនេះ ឥឡូវនេះ ដែលហៅខ្លួនឯង  
 ថាក៏ឡា នៅទីនេះនៅក្នុងហ្គេមប៊ូលីង។ កូនរបស់ខ្ញុំម្នាក់នឹងចាប់ផ្តើមទៅកន្លែង  
 លេងប៊ូលីង ខ្ញុំនឹងរត់នាំគាត់ចេញពីប្រទេស។ អូ-ហូ។ ហៅវាក៏ឡា នោះមិនមែនជា  
 ក៏ឡាទេ។ តើនេះជាអ្វី...បើអ្នកចង់ធ្វើត្រូវ ត្រូវទៅជាមួយព្រះ។ ពិតហើយ។

27 ខ្ញុំចង់អានសម្រាប់អ្នក គ្រាន់តែជាពាក្យចេញពីព្រះគម្ពីរ។ អ្នករកឃើញពាក្យ  
 ពីរបីនេះដែលខ្ញុំចង់អាននៅទីនេះសម្រាប់អត្ថបទមួយដែលមាននៅក្នុងជំពូកទី  
 ១៧ នៃពង្សាវតារក្សត្រីមួយ ខទី១។

...ដោយនូវព្រះយេហូវ៉ា ជាព្រះនៃសាសន៍អ៊ីស្រាអែលដ៏មានព្រះជន្ម  
 រស់ ដែលទូលបង្គំឈរនៅចំពោះទ្រង់នេះថា ក្នុងប៉ុន្មានឆ្នាំទៅមុខ  
 នេះនឹងគ្មានភ្ញៀវ គ្មានសន្សើមឡើយ...រៀបតែដោយសារពាក្យទូលបង្គំ  
 ប៉ុណ្ណោះ។

ពង្សាវតារក្សត្រីមួយ ជំពូកទី១...ជំពូកទី១៧ ខទី១។

28 ប្រសិនបើខ្ញុំអាចធ្វើក្រណាត់អធិស្ឋាន ទៅអ្នកគ្រប់ពេលវេលា គ្រាន់តែសរសេរ  
 មកកាន់ខ្ញុំ លេខារបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ ដែលមានវត្តមានឥឡូវនេះ បងប្រុសម៉ាហ្គី។  
 តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលបានទទួលក្រណាត់អធិស្ឋានពីយើង? តោះមើលដែររបស់  
 អ្នក។ ក្រោកឡើង បងប្រុស ជីម។ ខ្ញុំចង់ឃើញ...អ្នក និងប្រពន្ធរបស់អ្នកផង



ដែរ។ នេះគឺជាលេខារបស់ខ្ញុំនិងប្រពន្ធរបស់គាត់ ជាអ្នកធ្វើការ ដែលបានបញ្ជូន... នោះហើយជាក្មេងប្រុសនិងក្មេងស្រីដែលធ្វើក្រណាត់អធិស្ឋានរបស់អ្នកពីការប្រជុំ ទាំងពួកគ្រីស្ទានដែលបានថ្វាយ។ ហើយសំឡេង សំឡេងដ៏ផ្អែមល្ហែមដែលអ្នក ឮតាមទូរស័ព្ទពេលអ្នកហៅខ្ញុំ នោះជាស្រ្តីតូចអង្គុយនៅទីនោះ ប្រពន្ធរបស់គាត់។ ឪពុកនិងម្តាយរបស់នាង និងពួកគេនៅទីនេះជាមួយយើងនៅថ្ងៃនេះ និង—និង មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ នៅជុំវិញ។ ដូច្នេះ...ហើយបន្ទាប់មកអ្នកស្គាល់លេខារាល់ របស់ខ្ញុំ គឺលោក មើស៊ី បងប្រុស ឡេអូ មើស៊ី គាត់នៅទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ និងបងប្រុសជេនហ្គោដ។ ដូច្នេះប្រសិនបើយើងអាចធ្វើក្រណាត់អធិស្ឋានទៅអ្នក គ្រប់ពេលវេលា អ្វីក៏ដោយដែលយើងអាចធ្វើបាន អធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកនៅលើ ទូរស័ព្ទ អ្វីដែលយើងអាចធ្វើបាន យើងនឹងធ្វើវា។

29 បុរសដែលមើលទៅចម្លែកនេះជាមួយនឹងដំបងនៅក្នុងដៃរបស់គាត់ ជំហាន របស់គាត់ថេរ ភ្នែករបស់គាត់ភ្លឺដោយសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះ ពុកចង្ការបស់គាត់ បក់នៅចំហៀងគាត់ បំណែកឆោមចាស់នៃស្បែកចៀមរុំជុំវិញគាត់ គាត់កំពុង បោះជំហានរបស់គាត់ឱ្យរឹងមាំដូចគាត់ដើរតាមផ្លូវទៅសាម៉ាវី។ គាត់មិនសូវមើល ច្រើនទេ ប៉ុន្តែគាត់មានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់សម្រាប់ប្រជាជាតិអ៊ីស្រាអែលដ៏ អស្ចារ្យនោះ។ មែនហើយ មេស៊ីយ៉ា អ្នកស្រុកជីសប៊ី ជាហោរារបស់ព្រះអម្ចាស់។ គាត់មិនមានអ្វីត្រូវមើលច្រើនទេ ប៉ុន្តែគាត់មានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។

30 គាត់មិនខ្លាចក្នុងការឈរនៅចំពោះមុខស្តេចទេ ព្រោះគាត់បាននៅក្នុងវត្តមាន ធំជាងស្តេច គាត់បាននៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះយេហូវ៉ា។ ដូច្នេះគាត់បានដឹងថា គាត់កំពុងឈរនៅទីណា។ ហើយនៅពេលដែលគាត់ដើរនៅចំពោះមុខស្តេច គាត់ មិននិយាយអ្វីទាំងឡាយទេ គាត់ដឹងថាគាត់កំពុងនិយាយអំពីអ្វី។ គាត់អាចនិយាយទៅ កាន់ស្តេចថា **នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះនៃអ៊ីស្រាអែល** នឹងគ្មាន ភ្លៀង ឬទឹកសន្សើមឡើយ ទាល់តែខ្ញុំអំពាវនាវវា។” ហេតុអ្វីបានជាគាត់និយាយ ដូច្នេះ: “រហូតដល់ខ្ញុំហៅវា។ តាម *ពាក្យរបស់ខ្ញុំ*”? ដោយសារគាត់មានព្រះបន្ទូល របស់ព្រះអម្ចាស់ គាត់ជាហោរា ហើយហោរាមានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។

31 វាជារឿងគួរឱ្យចាប់អារម្មណ៍ដែលឃើញភាពស្របគ្នារវាងអ៊ីស្រាអែលនៃ គម្ពីរសញ្ញាចាស់និងអាមេរិកឡាទីន។ ពួកគេទាំងពីរគឺជាប្រជាជាតិដ៏អស្ចារ្យ។ ពួកគេទាំងពីរត្រូវបានបង្កើតឡើង ហើយប្រជាជនរបស់ពួកគេបានមកទីនោះ

ដោយសារតែការបៀតបៀនសាសនា។

32 អ៊ីស្រាអែលត្រូវបានបៀតបៀនដោយជាដាន ហើយជាប់ជាទាសកររាប់រយឆ្នាំ ដែលជាកន្លែងដែលពួកគេត្រូវបានដកហូតការថ្វាយបង្គំព្រះពិតនិងព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ ហើយត្រូវបានដកហូតឯកសិទ្ធិនោះ ហើយពួកគេក្លាយជាទាសករ។ ប៉ុន្តែព្រះបានធ្វើឱ្យពួកគេមានការសន្យានៅក្នុងព្រះគម្ពីររបស់ទ្រង់ ឬនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ និងដោយពួកហោរារបស់ទ្រង់ថាទ្រង់នឹងប្រទានទឹកដីដល់ពួកគេ។ ហើយពួកគេបានចូលមកក្នុងទឹកដីនេះ ហើយបានបណ្តេញអ្នកកាន់កាប់ទឹកដីនោះ ហើយបានកាន់កាប់មរតករបស់ពួកគេ ដ្បិតព្រះមានគោលបំណងធ្វើវា។

33 ហើយប្រជាជាតិដ៏អស្ចារ្យរបស់យើងក៏ដូចគ្នាដែរ។ យើងមកទីនេះ ហើយនៅលើភ្នំថ្មភ្លេងមតប្រទេសនេះត្រូវបានបង្កើតឡើង លើសេរីភាពខាងសាសនាដោយសារបុព្វបុរសរបស់យើងបានរត់ចេញពីការបៀតបៀនពីពួកអ្នកនៃប្រព័ន្ធយេសេបិលទំនើប ហើយបានក្រោកឡើងហើយឈរលើការធ្វើទុក្ខបុកម្នេញនិងការធ្វើទុក្ខរកម្មដ៏ធំជាច្រើននៅក្រោមរបបក្លែងក្លាយរបស់យេសេបិល។ ហើយយោងទៅតាមព្រះគម្ពីរនៃវិវរណៈជំពូកទី ១៣ ព្រះបានសន្យានឹងពួកគេថាជានិរន្តរ៍ទឹកនិងកន្លែងមួយ សម្រាប់ស្រ្តីត្រូវបានគេនាំចូលទៅក្នុងទីរហោស្ថានដែលជាកន្លែងដែលនាងត្រូវបានអាហារសម្រាប់ពេលមួយ មួយគ្រា និងការបែងចែកពេលវេលា។ ព្រះបានសន្យាជាមួយអាមេរិក ឬក្រុមជំនុំ (ចំពោះស្រ្តី) ដើម្បីចូលមកក្នុងប្រទេសនេះ។

34 តើអ្នកបានកត់សម្គាល់វិវរណៈ១៣ទេ? សត្វផ្សេងទៀតទាំងអស់បានចេញពីទឹកសមុទ្រ វិវរណៈ ១៧:១៧ បាននិយាយថា “ទឹកដែលឯងបានឃើញគឺក្រាស់ ហើយមានមនុស្សច្រើន។” សត្វផ្សេងទៀតទាំងអស់ ពួកវាឡើងពីទឹក ក្រាស់និងហ្វូងមនុស្ស។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលសហរដ្ឋអាមេរិកឡើងមក “វាចេញមកក្រៅផែនដីដែលគ្មានមនុស្ស។” ហើយចាំថា ពេលវាឡើងមក វាមើលទៅដូចជាកូនចៀមតូច។

35 ឥឡូវនេះ កូនចៀមមានស្នែងពីរ ហើយនោះជាអំណាចស៊ីវិល និងខាងសាសនា។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេបានរូបរួម សូមចាំថា កូនចៀមនោះបាននិយាយដូចនាគបានធ្វើនៅចំពោះមុខគាត់ ហើយនាគគឺទីក្រុងរ៉ូម។

36 នៅពេលដែលនាគឈរនៅមុខស្រ្តីដើម្បីលេបត្រចាក់កូនរបស់នាងក្លាម។

នៅពេលដែលវាកើតមក នាគក្រហម...ដែលឈរនៅចំពោះមុខស្រ្តីអ៊ីស្រាអែល ដើម្បីលេបត្រចាក់កូនភ្លាមៗនៅពេលដែលវាកើតមក ហើយបានបញ្ជូនការធ្វើទុក្ខ បុកម្នេញនិងសម្លាប់កុមារទាំងអស់តាំងពីអាយុពីរឆ្នាំ? រ៉ូម នាគបានឈរនៅ ចំពោះស្រ្តីដើម្បីលេបត្រចាក់កូនរបស់នាងភ្លាមៗនៅពេលដែលវាកើតមក។”

37 ហើយបន្ទាប់មក យើងរកឃើញថា ប្រទេសនេះបានកើតមកជាប្រទេស មានសេរីភាព ហើយមាន...កូនចៀមដែលមានន័យថាកូនចៀមរបស់ព្រះ។ ប៉ុន្តែ បន្ទាប់ពីខណៈពេលដែលប្រព័ន្ធដូចគ្នានេះដែលយើងមាន និយាយដូចនាគហើយ ប្រើអំណាចទាំងអស់ដែលនាគមាននៅចំពោះមុខគាត់។

38 ពួកវាស្របគ្នា ពីមួយទៅមួយ យ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ។ ហើយចាំថាពេលណា... អ៊ីស្រាអែលបានឡើងមកយកទឹកដីកំណើតរបស់នាង និងប៉ាឡេស្ទីន បណ្តេញ អ្នកកាន់កាប់ដីនោះ ហើយកាន់កាប់ដីនោះ។ យើងបានចូលមកហើយយកវាពី ជនជាតិឥណ្ឌា ដេញពួកគេត្រឡប់មកវិញហើយកាន់កាប់ទឹកដី។ ព្រះមានហេតុ ផលសម្រាប់រឿងនោះ។ ព្រះនឹងបង្ហាញពិភពលោកនូវអ្វីដែលទ្រង់អាចធ្វើបាន ជាមួយ—ក្រុមមនុស្សតូចមួយដែលចង់បានសេរីភាព និងសេរីភាពខាងសាសនា ដើម្បីបម្រើព្រះ។

39 តើពួកគេបានធ្វើអ្វីសម្រាប់អ៊ីស្រាអែល? ទ្រង់បានធ្វើអ្វីអ៊ីស្រាអែលក្លាយជា ប្រជាជាតិដែលខ្លាំងបំផុតនៅលើពិភពលោក ហើយនាងនៅដដែលរហូតដល់នាង ចេញពីព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ។ តើទ្រង់បានធ្វើអ្វីជាមួយអាមេរិក? ទ្រង់បានធ្វើឱ្យ នាងក្លាយជាប្រជាជាតិខ្លាំងបំផុតនៅលើពិភពលោករហូតដល់នាងចេញពីឆន្ទៈ របស់ព្រះ។ រឿងស្រដៀងគ្នាពី មួយទៅមួយទៀត យ៉ាងពិតប្រាកដ។

40 នៅពេលដែលអ៊ីស្រាអែលបានចូលមកក្នុងទឹកដី ពួកគេគឺជា—ប្រជាជនដ៏ អស្ចារ្យមួយដោយសារតែពួកគេមានអ្នកដឹកនាំដ៏អស្ចារ្យ។ ពួកគេមានមនុស្សដែល កោតខ្លាចព្រះលើពួកគេ ដូចជាដាវីឌ ស្តេចសាឡូម៉ូន។ ពិភពលោកទាំងមូល ខ្លាចពួកគេ ហើយពួកគេរីករាយនឹងឯកសិទ្ធិនៃសង្គ្រាម គ្មានបញ្ហា ហើយរស់នៅ ក្រោមអំណាចនៃព្រះ រហូតដល់មនុស្សមកពីទូទាំងពិភពលោកស្គាល់មកមើល ពួកគេ។ ព្រះបានប្រទានដល់ពួកគេនូវអំណោយទាននៃការយល់ដឹង វាក៏មក លើសាឡូម៉ូន។ ហើយម្ចាស់ក្សត្រីខាងត្បូង ពី...ម្ចាស់ក្សត្រីនៃសេបាបានមក តាមផ្លូវឆ្លងកាត់វាលខ្សាច់សាហារ៉ា (ចំណាយពេលបីខែ) ដើម្បីស្តាប់ប្រាជ្ញារបស់

សាឡូម៉ូន។ កាលនាងឃើញថាសាឡូម៉ូនអាចស្គាល់វិញ្ញាណ ហើយប្រាប់នាងពី អាថ៌កំបាំងនៅក្នុងចិត្តរបស់នាង នាងបាននិយាយថា “អ្វីដែលខ្ញុំបានឮអំពីអ្នកគឺ ត្រឹមត្រូវ ហើយក្រៅពីនេះ។” នាងត្រូវប្រែចិត្តជឿជាក់ថានោះជាព្រះ។

41 ហើយអាមេរិក ផ្នែកលើបុព្វបុរសរបស់យើងដែលបានមកទីនេះដើម្បីសេរីភាព ខាងសាសនា...យើងមានបុរសដែលកោតខ្លាចព្រះនៅក្នុងសម័យនោះ ជា អ្នកដឹកនាំ: ចចរ៉ាស៊ីនតោន អំប្រាហាំលីនខុន មនុស្សដែលមានចរិតល្អល្អាញ ជាមនុស្សរបស់ព្រះ។ អាមេរិកគឺជាអាមេរិក នៅសម័យនោះ។

42 ចចរ៉ាស៊ីនតោន នៅទីនេះនៅជ្រលងភ្នំហូច មុនពេលគាត់ឆ្លងកាត់ ដេឡាវ៉ែរ ដោយអធិស្ឋានពេញមួយយប់ រហូតដល់គាត់សើមចង្កេះរបស់គាត់ លុតជង្គង់ នៅក្នុងព្រល។ ហើយនៅព្រឹកបន្ទាប់នៅពេលដែលជនជាតិអាមេរិកចាប់ផ្តើម ឆ្លងកាត់ មានតែប្រហែលម្ភៃភាគរយនៃពួកគេមានស្បែកជើងពាក់ កងទ័ព អាមេរិក។ ប៉ុន្តែពួកគេមានគោលការណ៍មួយ ពួកគេមានអ្វីមួយដែលពួកគេត្រូវ តស៊ូ។ ពួកគេមិនខ្វល់ថាមានអ្វីមកឬទេ។ កសិករចូលមកឈប់ក្នុងរាស់ហើយ យកគោរបស់គាត់ចេញ ហើយមានកាំភ្លើងរបស់គាត់ហើយទៅប្រយុទ្ធដើម្បីអ្វី ដែលគាត់ដឹងថាមានសេរីភាព។ ហើយនៅថ្ងៃបន្ទាប់ ខ្ញុំជឿថាវាជារន្ធគ្រាប់កាំភ្លើង បួនឬប្រាំគ្រាប់ គ្រាប់កាំភ្លើង បានឆ្លងកាត់អាវនិងមួករបស់គាត់ហើយមិនដែលប៉ះ គាត់ទេ។

43 បុរសនៃព្រះដែលបានបង្កើតប្រជាជាតិនេះ មនុស្សអស្ចារ្យ! កុំច្ងល់ថាពួកគេ សរសេរ:

សូមឱ្យទឹកដីរបស់យើងក្តី  
ជាមួយនឹងពន្លឺដ៏បរិសុទ្ធនៃសេរីភាព  
ការពារយើងដោយអំណាចរបស់ទ្រង់  
ព្រះដ៏អស្ចារ្យ ព្រះមហាក្សត្ររបស់យើង!

44 មួយរយៈមុននេះ ខ្ញុំបាននិយាយជាមួយបុរសចំណាស់ម្នាក់នៅកូរីដុន រដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា។ គាត់បានប្រាប់ខ្ញុំអំពីពេលដែលកាតិកូលនៅកូរីដុន និងរបៀប ដែលគាត់...និយាយពីរបៀបដែលគាត់ជិះទេះគោចុះមកដើម្បីស្តាប់—អភិបាល និយាយ។ ហើយគាត់និងអភិបាលគឺជាមនុស្សតែពីរនាក់ដែលមានពីរលុត មួយលុត។ បាននិយាយថាគាត់បានចិញ្ចឹមចៀមហើយកាត់ធាមចៀមហើយ

លាងឆោមចៀមរបស់ពួកគេ បងប្អូនស្រីរបស់គាត់បានរុំវាហើយធ្វើឱ្យគាត់ពាក់  
ជាអាវសម្រាប់ទៅជាមួយខោរបស់គាត់។ ហើយមិត្តចាស់ដែលអង្គុយនៅ  
ទីនោះ បន្ទាប់មកមានអាយុប្រហែលប៉ែតសិបប្រាំបួនកៅសិបឆ្នាំ ទាញពួកចង្កា  
របស់គាត់ដូចនោះ ហើយគាត់បាននិយាយថា “បីលលី នោះហើយជាពេល  
ដែលអាមេរិកគឺជាអាមេរិកគឺ។”

45 ខ្ញុំបានក្រឡេកមើលមិត្តចាស់ ហើយខ្ញុំគិតថា “ក្មេងប្រុស អ្នក ក្មេងៗទាំងនេះ  
ភាគច្រើនមិនជឿវាទេ ប៉ុន្តែអ្នកកំពុងនិយាយការពិត។”

46 តើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះអ៊ីស្រាអែលបន្ទាប់ពីសាវតារៈទាំងអស់នេះ?  
ពួកគេចាប់ផ្តើមមិនខ្វល់។ ពួកគេចាប់ផ្តើមទៅកន្លែងដែលពួកគេ មែនហើយ ពួកគេ  
មិនខ្វល់ថាមានអ្វីកើតឡើងទេ។ ពួកគេចាប់ផ្តើមយឺតយ៉ាវក្នុងការថ្វាយបង្គំព្រះ  
ទោះបីជាពួកគេកាន់ទម្រង់សាសនាដូចយើងមានក៏ដោយ។ ពួកគេមានទម្រង់នៃ  
ភាពជាព្រះ។ ប៉ុន្តែពួកគេចាប់ផ្តើមមានសេរីភាពជាមួយមនុស្សរបស់ពួកគេ ហើយ  
—ហើយពួកគេចាប់ផ្តើមនាំមកនូវជំនឿខុសឆ្គងផ្សេងៗគ្នានៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់  
ពួកគេ។ ការថ្វាយបង្គំព្រះបាលិមចាប់ផ្តើមចូលមក ហើយអ៊ីស្រាអែលក្លាយជា  
ឆ្លុត ស្រវឹង និងរឿងបែបនោះ ហើយទីបំផុតបាននាំអ្នកដឹកនាំដែលមិនស្គាល់ព្រះ  
អំហាប់ដែលឡើងស្នងរាជ្យពីបិតា។ ហើយឪពុករបស់គាត់ជាមនុស្សទុច្ចរិត ជា  
អ្នកមាន ប៉ុន្តែជាមនុស្សទុច្ចរិត។ ហើយគាត់បានធ្វើអំពើបាបទាំងអស់ លើសពី  
អ្នកណាដែលធ្លាប់ធ្វើ។ ប៉ុន្តែជនជាតិអ៊ីស្រាអែល ដោយស្រវឹងស្រា ពួកគេបាន  
លើកបុរសម្នាក់បែបនេះ ហើយដាក់គាត់នៅលើបល្ល័ង្កដើម្បីធ្វើជាអ្នកគ្រប់គ្រងលើ  
ពួកគេ។ ពួកគេគិតថាវាមិនអីទេ ដូចជាជនជាតិអាមេរិកជាច្រើនធ្វើសព្វថ្ងៃនេះ  
“គាត់ជាអ្នកនយោបាយល្អម្នាក់ ដូច្នោះតើវាខុសគ្នាយ៉ាងណា? វានឹងមិនមានអ្វី  
ប្លែកទេ ព្រោះគាត់ជាអ្នកនយោបាយល្អ។”

47 ជនជាតិអាមេរិកជាច្រើន ពួកគេជាច្រើននាក់បានលក់សិទ្ធិពីកំណើតរបស់  
ពួកគេចេញ ក្នុងនាមជាជនជាតិអាមេរិក ហើយនិយាយថា “តើវាខុសគ្នាយ៉ាងណា  
ដរាបណាអ្នកទទួលបានប្រាក់បន្ថែមពីបីដុល្លារពីរដ្ឋាភិបាលហើយរស់នៅ?”  
ពួកគេបានលក់ទៅឱ្យក្រពះ និងតណ្ហានិងសម្រឹបនៃលោកិយដែលមានបាប  
ហើយភ្លេចរឿងដែលយើងបានចុះចតនៅ ថ្មផ្លេមុត។ ពួកគេបានភ្លេចមរតករបស់  
យើង ហើយបានលក់ទៅឱ្យហ្វូងមនុស្សឆ្លុត។ ដូចនៅសម័យអ៊ីស្រាអែលដែរ

អាមេរិកបានយកផ្លូវដូចគ្នា តាមផ្លូវដូចគ្នា រីករាយ!

48 មួយសន្ទុះក្រោយមក រដ្ឋាភិបាលបានគាំទ្រអំពើបាប: “ដរាបណាអ្នកមានសាលាប្រជុំ តើវាខុសគ្នាយ៉ាងណា?” នោះជាអ្វីដែលអាមេរិកបានធ្វើ។ ហើយយើងចាប់ផ្តើមរៀបចំខ្លួនយើងរួមគ្នា ហើយបង្កើតជាក្រុមតូចៗ ហើយកាន់តែមានបាប កាន់តែមានបាប កាន់តែមានបាប។ យើងនឹងនៅជាមួយគោលការណ៍ពិតដែលយើងបានមកដល់ទីនេះ! អំពើបាបចាប់ផ្តើមចូលទៅក្នុងក្រុមជំនុំដូចដែលវាបានធ្វើនៅពេលនោះ។ ស្ត្រីចាប់ផ្តើមកាត់សក់ ស្លៀកសម្លៀកបំពាក់អសីលធម៌ កាត់សក់ជារៀងរាល់ឆ្នាំ...ហើយបុរសចាប់ផ្តើមធ្វើនេះ នោះ និងផ្សេងទៀត ហើយលេងបៀនិងបង្កើតហ្គេមប៊ុនកូនៅក្នុងព្រះវិហារ ហើយដូចជាលោកិយដូចដែលពួកគេមាន ឆ្លុត ស្រីបស្រាល ស្រវឹង។

49 អ្នកបម្រើព្រះបញ្ចប់ថ្នាក់សិក្ខាសាលា និងបីស្ស្រីនិយាយថា “អធិប្បាយទៅ ក្មេងប្រុស អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកចង់និយាយ។ តាមដែលខ្ញុំបារម្ភ ព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានរឹងស្លូតកាលពីមួយពាន់ប្រាំបួនរយឆ្នាំមុន។” រហូតដល់ក្រុមជំនុំមិនមានអ្វីក្រៅពីអង្គការ ដូចជាផ្ទះសំណាក់។ កុំភ្លេចសៀវភៅនេះ! ក្លាយជាផ្ទះសំណាក់ ពិភពលោកចាប់ផ្តើមជ្រៀតចូល អ្នកបម្រើចាប់ផ្តើមសម្របសម្រួលដូចពួកគេបានធ្វើនៅសម័យអំបាប់។ អំពើបាប រលួយដល់ស្នូល ហើយបន្តទៅទៀតវាកាន់តែពិបាកតាមដែលវាអាចទៅបាន។

50 ទោះបីព្រះបានចាត់ហោរាមកតាមហោរាក៏ដោយ ហើយដោយសេចក្តីមេត្តាករុណា ទ្រង់បានអង្វរដល់ប្រជាជន ហើយពួកគេបានបែរខ្នងដាក់វា។ ពួកគេចង់បានផ្លូវរបស់ពួកគេ ពួកគេជាជនជាតិអឺរ៉ុបស្រាវជ្រាវ ពួកគេមានសេរីភាព ពួកគេជាប្រជាជាតិដ៏អស្ចារ្យ បុព្វបុរសរបស់ពួកគេបានធ្វើដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ (ដាវីឌនិងសាឡូម៉ូន) ពួកគេអាចធ្វើអ្វីដែលពួកគេចង់បាន។ គ្រាន់តែជារឿងដូចគ្នាដែលយើងបានផ្អែកលើខ្លួនយើង យ៉ាងពិតប្រាកដ អ្វីដែលទីក្រុងវ៉ាស៊ីនតោន បុព្វបុរសរបស់យើង និងអ្វីដែលពួកគេបានឈរមាំ។ ប៉ុន្តែ បងប្អូនអើយ យើងនៅចម្ងាយមួយលានម៉ាយពីរបស់ទាំងនោះ ក្រុមជំនុំរបស់យើងគឺនៅមួយលានម៉ាយល្អ។

51 ពី...ព្រះវិហារមេតូឌីស្តសព្វថ្ងៃនេះ ទៅនឹងអ្វីដែលក្រុមជំនុំមេតូឌីស្តធ្លាប់មានពីមុន! អ្វីជាពេនទឹកស្អុលសព្វថ្ងៃនេះ គឺជាអ្វីដែលពេនទឹកស្អុលមានពីមុន! អ្វីដែលបាទីស្តសព្វថ្ងៃនេះ គឺជាអ្វីដែលវាធ្លាប់មានពីមុន! យើងមានពេលវេលាដើម្បី

ត្រឡប់ទៅនិយាយ ចន ស៊ីធី និងអ្នកកំណែទម្រង់ជាច្រើននាក់នោះ។ ចន ស៊ីធី បាននិយាយថា មុនពេលគាត់ស្លាប់ បាននិយាយថា “រឿងដ៏អាក្រក់នោះគឺថាស្រ្តី មេតូឌីស្ទចាប់ផ្តើមពាក់ចិញ្ចៀនមាសនៅលើម្រាមដៃរបស់ពួកគេ។” មេតូឌីស្ទ! តើ គាត់នឹងនិយាយអ្វីនៅថ្ងៃនេះដើម្បីមើលពួកគេគាត់សក់ ហើយលាបលើមុខរបស់ ពួកគេដោយស្លៀកខោខ្លី? វាដោយសារតែអំពើបាប!

52 តើព្រះបានធ្វើអ្វីខ្លះនៅអាមេរិក? បានបញ្ជូនការរីកចម្រើនមួយហើយ មួយទៀត បញ្ជូនការរីកចម្រើនមួយហើយមួយទៀត។ អ្នកបម្រើព្រះបាន អធិប្បាយព្រះបន្ទូល ព្យាយាមហៅមនុស្សឲ្យត្រឡប់ទៅរកព្រះវិញ។ ហើយតើ ពួកគេបានធ្វើអ្វី? រឿងដដែលដែលអ៊ីស្រាអែលបានធ្វើ គឺបដិសេធនា! លេងសើច នឹងគេ! ហៅពួកគេថា “អ្នកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធ”! ចាប់ដាក់គុក!

53 ប្រសិនបើបងប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំម្នាក់និងបងប្អូនរបស់ខ្ញុំម្នាក់ចេញពីក្រុមជំនុំ ថ្ងៃនេះ នឹងបានឈរនៅក្នុងសណ្ឋាគារនោះកាលពីយប់មិញ ហើយលើកដៃ សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ ហើយស្រែកនៅក្នុងបន្ទប់នោះ ពួកគេនឹងជាប់គុកនៅ ថ្ងៃនេះ។ ប៉ុន្តែក្រុមមនុស្សស្រីរឹង ដែលរឹងចចលនៃពួកល្ងង់ខ្មៅ “ជាអ្នកមិនសម្តែង ភាពបរិសុទ្ធ” អាចឈរនៅទីនោះហើយស្រែកពេញមួយយប់ ហើយស្រីរឹងស្រា ហើយដោះសម្លៀកបំពាក់ចេញ ហើយបន្តដំណើរទៅមុខទៀត ហើយដួលលើឥដ្ឋ ហើយស្រែកពេញមួយយប់ ហើយសូម្បីតែពួកគេមិនអាចនិយាយអ្វីអំពីវាបានទេ។ កំឆ្ងល់ថាយើងត្រូវវិនាសនៅក្រោមព្រះហស្តរបស់ព្រះ!

54 សូមកត់សម្គាល់ បន្តទៅមុខទៀត ព្រះបានបញ្ជូនអ្នកបម្រើព្រះ ធ្វើទីសំគាល់ និងការអស្ចារ្យ ដោយបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ហើយអ្វីដែលសំខាន់បំផុត គឺពួកបព្វជិតសម័យទំនើបជាច្រើនបានបដិសេធនា ហើយលេងសើចរាល់ការ រីកចម្រើន។ ដូចជាអ្វីដែលហៅថាក្រុមជំនុំនៃព្រះគ្រីស្ទនិងពួកគេ “ថ្ងៃនៃការ អស្ចារ្យបានកន្លងផុតទៅហើយ។” ព្យាយាមអស់ពីសមត្ថភាពដើម្បីបិទវាចេញពី សំណល់តិចតួចរបស់ព្រះ។ ដូចនៅអ៊ីស្រាអែលដែរ សព្វថ្ងៃនេះ។ ជាច្រើនដង ព្រះជាម្ចាស់ត្រូវយកវាស្រ្តីរបស់ទ្រង់ចេញពីអង្គការ និងនិកាយ យកពួកគេចេញ នៅទីរហោស្ថានតែម្នាក់ឯង ដើម្បីនិយាយជាមួយពួកគេ។ ហើយទ្រង់នឹងមាន សំណល់ អ្នកកុំបារម្ភអំពីរឿងនោះ។ ទ្រង់បានធ្វើនៅពេលនោះ ទ្រង់នឹងឥឡូវនេះ។ បន្តទៅទៀតពួកគេបានឆ្លងកាត់អំពើបាប ឆ្លងកាត់អ្វីៗ។ ហេតុអ្វី? ភាពជា

អ្នកដឹកនាំរបស់ពួកគេ គ្មានអ្វីអាចបញ្ឈប់វាបានឡើយ។

55 ជាការពិត ខ្ញុំស្គាល់ជាតិសាសន៍ជាច្រើន។ ថាប្រសិនបើពួកគេចាប់មនុស្សនៅ តាមផ្លូវស្លៀកពាក់ដូចយើងធ្វើនៅទីនេះនៅអាមេរិក ពួកគេនឹងដាក់គុក។ នៅពេល ដែលខ្ញុំបានទៅ អេនដេឡូ នៅទីក្រុងរ៉ូម (ឥឡូវនេះ គិតពីវា ទាបដូចនោះ) ពួកគេ បានចុះឈ្មោះនៅទីនោះ ដោយ សេនអេនដេឡូ កាតាកុប “ចំពោះស្ត្រីអាមេរិក: ‘សូមស្លៀកពាក់និងគោរពដល់អ្នកស្លាប់។”

56 បើមានអ្វីដែលធ្វើឱ្យអ្នកឈឺ គឺឃើញជនជាតិអាមេរិកមួយក្រុមចូលមក។ ខ្ញុំ កំពុងអង្គុយនៅឡូសាន យើងកំពុងរីករាយនឹងសាច់អាំងនៅថ្ងៃមួយ បងប្រុស អាហ្គេនប្រាយនិងខ្ញុំ។ នៅថ្ងៃបន្ទាប់ យើងបានត្រឡប់ទៅវិញ ព្រោះវាជាការ បរិភោគល្អ។ ខ្ញុំអាចទទួលបានទឹកខ្លះនៅទីនោះ ពួកគេមិនបម្រើអ្វីក្រៅពីស្រាទេ។ ហើយខ្ញុំទទួលបានទឹក ខ្ញុំត្រូវខ្វះទឹកឱ្យខ្លួនឯងនៅក្រោមដៃរបស់ខ្ញុំ គ្រប់ពេលវេលា ព្រោះពួកគេនឹងមិនបម្រើអ្នកនៅឯតុទេ។ បន្ទាប់មកខ្ញុំបានចូលទៅទីនោះ ហើយ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺល្អរហូតដល់ “បរិកញ្ញាអាមេរិក” ចូលមកជាមួយឆ្កែតូច កខ្វក់ មានច្រមុះហៀរទឹកមាត់ ជាមួយនឹងគ្រឿងអលង្ការហាងដប់សេនគ្រប់គ្រាន់នៅ លើដួចនោះ ហើយរបៀបដែលបារីចេញនៅតែមដួចនេះ អង្គុយនៅទីនោះដាក់ អ្វីមួយដែលនាងមិនមាន ហើយដាក់ឆ្កែជូដនៅលើតុ កខ្វក់ របស់កខ្វក់។

57 វាជា... ឆ្កែគឺជាបស់អាក្រក់បំផុតដែលព្រះមានបន្ទូល។ សូម្បីតែមួយភាគ ដប់នៃពួកគេក៏មិនអាចបង់បាននៅក្នុងដំណាក់របស់ព្រះដែរ។ “វាដូចជាស្រីសំជឹង មួយភាគដប់នៃស្រីសំជឹង” ព្រះគម្ពីរបានចែង។ ហើយនៅតែមាន ហ្នឹងហើយ។ ពួកគេនឹងអនុវត្តការពន្យារកំណើត ហើយបង់លុយជិត មួយពាន់ដុល្លារ សម្រាប់ ឆ្កែតូច ហើយដឹកនាំវាហើយផ្តល់សេចក្តីស្រឡាញ់ដូចកូន ដូច្នោះនាងអាចត់ពេញ មួយយប់ ហើយនឹងអនុវត្តការពន្យារកំណើត។

58 តើរង់ចាំអ្វីក្រៅពីភាពរីករវ! អ្នកប្រហែលជាមិនដែលឮសំឡេងខ្ញុំទៀតទេ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកចងចាំរឿងនេះ: យើងដល់ទីបញ្ចប់ហើយ!

59 នៅទីនោះ យើងរកឃើញអ្វីដែលបានកើតឡើង អ្វីដែលបានធ្វើ។ ទីបំផុត ម៉ោងដ៏អស្ចារ្យមកដល់: អំហាប់ត្រូវបានជ្រើសរើស ហើយនៅពេលដែលគាត់បាន រៀបការ គាត់បានរៀបការជាមួយយេសេបិល ស្ត្រីចំណាស់ដែលនាំឱ្យអ៊ីស្រាអែល ទាំងអស់ថ្វាយបង្គំប្រព្រះ។ ហើយដូចដែលអ៊ីស្រាអែលបានធ្វើនៅពេលនោះ:



ហេតុអ្វី នេះ...ពួកគេច្បាស់ជាមានស្ថានភាពឈប់ជឿ ដើម្បីឲ្យរឿងដូចនោះ កើតឡើងក្នុងប្រទេសរបស់ពួកគេ។ ច្បាប់ត្រូវបានធ្វើឡើងដោយប្រជាជនសម្រាប់ ប្រជាជន ហើយយើងបានធ្វើដូចគ្នា!

60 មានពេលមួយដែលអាមេរិកមិនមាន...ពួកគេដឹងច្បាស់ជាងការអនុញ្ញាតឱ្យ ស្រីពេស្យាចាស់ ស្រីពេស្យាចាស់ដែលស្រវឹងដោយឈាមនៃទុក្ខបុគ្គល សម្លាប់ ពួកគេ ហើយហេតុផលដែលពួកគេបានភៀសខ្លួននៅទីនេះ ដើម្បីសេរីភាព ពួកគេនឹងមិនចុះចាញ់អ្វីដូចនោះទេ។ វាបង្ហាញថាយើងស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាព ថយក្រោយ ដែលប្រជាជាតិទាំងមូលជ្រើសរើសបែបនោះ។ អូ ពិតណាស់ ឥឡូវនេះអ្នក...អ្នកមួយចំនួនដែលជាអ្នកប្រជាធិបតេយ្យនៅខាងក្រោយល្អនឹង គិតបែបនេះ នោះ “អូ មែនហើយ គាត់នឹង—គាត់នឹងបង្កើតមេនយោបាយល្អ។” នោះប្រហែលជាស្តាប់ទៅត្រឹមត្រូវចំពោះហេតុផល ចំពោះគំនិតខាងសាច់ឈាម។ ប៉ុន្តែចំពោះព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនិងគំនិតខាងវិញ្ញាណ វាមិនសមហេតុផលទេ។ ប្រាកដណាស់វាមិនមែនទេ ប្រាក់បន្ថែមពីរបីដុល្លារនិងពន្ធមួយចំនួនឬអ្វីមួយ ដូចជាការកាត់បន្ថយនេះ។

61 ហើយយើងកំពុងមានការលំបាក អ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អរបស់យើងនៅក្នុង ទីវាលថ្ងៃនេះ ព្រោះឥឡូវនេះយើងត្រូវបានគេចាត់ទុកថាជាប្រជាជាតិកាតូលិក។ ហេតុអ្វី ប្រាកដណាស់ រុស្ស៊ីត្រូវបានគេចាត់ទុកថាជាកុម្មុយនិស្ត ព្រោះពួកគេមាន មេដឹកនាំកុម្មុយនិស្ត។ ចិនក្រហមត្រូវបានគេចាត់ទុកថាជាកុម្មុយនិស្តព្រោះពួកគេ មានមេដឹកនាំកុម្មុយនិស្ត។ យើងត្រូវបានគេចាត់ទុកថាជាកាតូលិកពីព្រោះយើង មានមេដឹកនាំកាតូលិក។

62 អូ នៅពេលដែលអំហាប់នៅលើបណ្តុំ...អ្នកនិយាយថា “ទ្រង់នៅលើ បណ្តុំ” ហ្នឹងហើយ ប៉ុន្តែយេស៊ូសេបិលគឺជាមេនៅពីក្រោយបណ្តុំនោះ។ នាងគឺជា អ្នកនាំមុខគេ។ រកមើលពីរបៀបដែលនាងបានកាន់ច្បាប់នៃទឹកដី ហើយបង្វែរវានៅ ជុំវិញ ហើយសម្រាប់ផលប្រយោជន៍ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់នាងនិងសម្រាប់ការលោភលន់ ហើយបានធ្វើឲ្យអំហាប់ធ្វើព្រោះនាងបានរៀបការជាមួយគាត់។ ហើយនោះជាវិធី ជាមួយអ្នកដឹកនាំរបស់យើងនៅថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំមិននិយាយថាគាត់មិនមែនជាមនុស្ស ល្អទេ ប៉ុន្តែមើលអ្វីដែលនៅពីក្រោយគាត់: ស្រីពេស្យា រឿងដែលយើងរត់នៅទីនេះ (ក្លាយជាអាមេរិក) គោលការណ៍ដែលអាមេរិកបានបង្កើតឡើង។ យើង ដោយការ

ជ្រើសរើសដោយសេរីរបស់យើង បានជ្រើសរើសរឿងដូចនោះ។

63 ឥឡូវនេះអ្នកឃើញទេថាហេតុអ្វីបានជាសំឡេងរបស់ខ្ញុំនឹងត្រូវបញ្ឈប់ក្នុង ពេលឆាប់ៗនេះ។ ប៉ុន្តែមាននរណាម្នាក់នឹងដឹង! បាទ! ហេតុអ្វី? វិវរណៈ ២:២០ នាងបានហៅខ្លួនឯងថាជា “ហោរា”។ អ្នកគ្រាន់តែមើលរលកនៃអំពើបាប កើតឡើងឥឡូវនេះ។ អ្នកមើលពីសូលទៅសូល។ អ្នកមើលភាពទំនើបនិយម មើលរឿងអាក្រក់កើតឡើងនៅក្នុងព្រះវិហារ។ “ហើយទីបំផុត នឹងមានការធ្វើទុក្ខ បុកម្នេញ” ព្រះគម្ពីរបានចែងដូច្នោះ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់! ប្រាកដណាស់ នឹង មាន។

64 តើនឹងមានអ្វីកើតឡើង? ដូចជាវាបានធ្វើនៅពេលនោះ វានឹងក្លាយជា ឥឡូវនេះ។ នាងគឺជាអំណាចនៅពីក្រោយវា នាងគឺជាអ្នកដែលគ្រប់គ្រងវា។ អាន...ខ្ញុំជឿថាវាជាជំពូក៧...ប្រហែលជំពូកទី១៧ឬ១៨ នៅទីនោះ អ្នកនឹង ឃើញអ្វីដែលយេសេបិលបានធ្វើ: របៀបដែលនាងយកអំបាប់ ហើយគាត់មិន អាចនិយាយអ្វីអំពីវាបានទេ ព្រោះវាជាប្រពន្ធរបស់គាត់។ រកមើលអ្វីដែលជាតិ ត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅពេលនោះ: ជនជាតិអ៊ីស្រាអែលដែលឈប់ជឿព្រះជាមួយ ប្រពន្ធអ្នកមិនជឿ (នៅពីក្រោយគាត់) ដែលជាអ្នកថ្វាយបង្គំព្រះបាណិម។ ហើយ តើនាងបានធ្វើអ្វី? ទីបំផុតនាងបានធ្វើឲ្យអ្វីៗទាំងអស់មានលក្ខណៈទំនើប និង ស្រស់ស្អាត ហើយមនុស្សមានភាពងាយស្រួល រហូតដល់ក្រុមជំនុំទាំងមូល ធ្លាក់ចុះសម្រាប់វា គ្រូអធិប្បាយនិងទាំងអស់។ តើអេលីយ៉ាមិនបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំនៅសល់តែម្នាក់គត់”? ហើយដូចដែលវានៅពេលនោះ វាស្របគ្នានៅថ្ងៃនេះ។

65 ពួកគេទាំងអស់ខ្លាចមិនហ៊ាននិយាយអ្វីទាំងអស់។ តើវាមិនដូចគ្នាទេនៅ ថ្ងៃនេះ? ពួកគេខ្លាចក្នុងការនិយាយអ្វីមួយ។ ដូច្នោះយើងរកឃើញថា ពួកគេគ្រាន់តែ ធ្ងរលុង រំងេងស្មារតី ស្រវឹង បន្តឆ្កួត និងអ្វីៗផ្សេងទៀតដូចសព្វថ្ងៃនេះ។ យេសេបិ លបានបង្វែរបទគម្ពីរទាំងនោះ...តើនាង...ឬច្បាប់របស់ពួកគេ ដូចជា—ដូចជាយេ សេបិលនឹងបង្វិល។ សូមចាំថា យេសេបិល នាងហៅខ្លួនឯងថាជា “ហោរា” ដើម្បី បង្ក្រាបប្រជាជន ហើយនាងនិយាយថានាងគឺជា “សំឡេងតែមួយគត់របស់ព្រះ នៅលើផែនដី”។ នាងនឹងធ្វើឱ្យចិត្តខាងសាច់ឈាមជឿថាវាប្រាកដដូចលោកិយ។

66 “នឹងមានការថ្វាយបង្គំស្រ្តីម្នាក់ នៅសហរដ្ឋអាមេរិក ហើយនោះនឹងក្លាយជា

ម៉ារី។” ខ្ញុំបានឃើញវា សាមសិប...ឆ្នាំ១៩៣១។ រឿងប្រាំពីរបានកើតឡើង។ ខ្ញុំ មានវាត្រឹមត្រូវនៅលើក្រដាសនៅទីនេះ ជាមួយខ្ញុំ បានសរសេរវានៅឆ្នាំ ១៩៣១។ របៀបដែលខ្ញុំនិយាយ “ប្រធានាធិបតីនេះ ប្រែងគ្លីន ឌី រ៉ូសវ៉ែល គាត់នឹងធ្វើ ឱ្យពិភពលោកទាំងមូល ជួយធ្វើវា បញ្ជូនពិភពលោកទៅសង្គ្រាម។” មិនទាន់ មានសង្គ្រាមនៅឡើយទេ ក្នុងអំឡុងពេលនៃការធ្លាក់ទឹកចិត្ត។ ខ្ញុំបាននិយាយ ថា “រឿងមួយទៀត...” ហើយមួយរបស់ខ្ញុំជាអ្នកប្រជាធិបតេយ្យ បើនាងមិន សម្លក់មកខ្ញុំខ្លាំងពេលខ្ញុំនិយាយអញ្ចឹង។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាគាត់ ជាសាធារណរដ្ឋប្រគាត់ជាសង្គមនិយមប្រដាប់ដោយ នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ការធ្វើបែបនេះ ពួកគេអនុញ្ញាតឱ្យស្ត្រី បោះឆ្នោត។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេធ្វើដូច្នេះ ពួកគេបានធ្វើឱ្យមានការអាម៉ាស់ បំផុតមួយដែលប្រជាជាតិនេះមិនធ្លាប់ធ្វើ។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ថ្ងៃណាមួយ ពួកគេនឹងចំណាយសម្រាប់វា។” ហើយពួកគេបានធ្វើនៅការបោះឆ្នោតចុងក្រោយ នេះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលបានជ្រើសរើសគាត់ ស្ត្រី។

67 ហើយអ្នកជនជាតិស្បែកដ៏មានតម្លៃ នៅភាគខាងត្បូង របៀបដែលអ្នកបាន បោះឆ្នោត! អ្នកនិយាយថា “អ្នកមិនមានអីនិយាយរឿងនោះនៅលើវេទិកាទេ។” អូ បាទ ខ្ញុំមាន វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ! ហើយស្នាមប្រឡាក់—របស់អំប្រាហាំលី នខុន ដែលជាអ្នករំដោះអ្នក ដាក់នៅត្រង់នោះនៅក្នុងសារមន្ទីរលើសម្លៀកបំពាក់ របស់ស្ត្រី ហើយអ្នកលក់សិទ្ធិកំណើតរបស់អ្នក។ ខ្មាស់រៀនចំពោះអ្នក។

68 ហើយអ្នកជាមនុស្សសម្រាប់នយោបាយ ព្រោះអ្នកគ្រាន់តែជាអ្នក ប្រជាធិបតេយ្យដ៏ល្អម្នាក់ បានបោះឆ្នោតសម្រាប់អ្វីមួយដូចនោះ ហើយបាន លក់សិទ្ធិកំណើតរបស់អ្នកនៃជនជាតិអាមេរិកាំងនិងគ្រីស្ទាន ដើម្បីប្រគល់វាទៅ ស្រីពេស្យាដែលដំណើរការដឹកនាំយើងនៅក្នុងជាតិនេះ តើអ្វីដែលមានប្រយោជន៍ សម្រាប់យើង។ មើលពីរបៀបដែលនាងកំពុងលូនចូល? ពិតជាងាយស្រួល រហូតមកដល់ពេលនេះនាងនៅលើបណ្តឹង។ ប្រាកដណាស់! បណ្តឹងសេតិមាន។

69 មើល! រួចហើយ...តើអ្នកបានឃើញនៅថ្ងៃផ្សេងទៀតអំពីសាលាកាតូលិក និងសាលាប្រូតេស្តង់ទេ? គាំទ្រសាលាកាតូលិក ប៉ុន្តែមិនមែនប្រូតេស្តង់ទេ។ ឃើញទេ? អូ បងប្រុស! អ្នកមើលលក់នៃរឿងដែលកំពុងចេញមកឥឡូវនេះ។ សូមកត់សម្គាល់ ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានធ្វើវា មើលទៅអ្វីដែលបាន

កើតឡើង។ អំពើបាបទាំងអស់នេះកំពុងកើតឡើង។ ទៅដល់កន្លែងមួយហើយ មានប្រទេសជាតិនៅក្នុងប្រភេទនៃកន្លែងគួរឱ្យភ្ញាក់ផ្អើលមួយ។

70 ប៉ុន្មានឆ្នាំមុន នៅពេលដែលពួកគេមាន...ពួកពេនទីកុស្តបានផ្ទុះឡើង ជាលើកដំបូង វាបានសង្គ្រោះប្រទេសជាតិកាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុននៅពេលដែល អាស់ស្ទីតនឹងដំណើរការ។ អាមេរិកដឹងច្បាស់ជាង។ ប៉ុន្តែពេនទីកុស្តបានទទួល ដូច្នេះខាងលោកិយវាបានបន្តចូលហើយបានលក់សិទ្ធិរបស់ពួកគេក្នុងនាមជា គ្រីស្ទានម្នាក់ ទៅនយោបាយ ហើយវាជានយោបាយនៅខាងមុខព្រះគម្ពីរ។ អូ ខ្ញុំអើយ!

71 ឥឡូវនេះ ចាំមួយភ្លែត ហើយមើលពីរបៀបដែលវាចេញមក។ ឥឡូវនេះ យើង រកឃើញអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ និងអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ យើងឃើញវាស្របគ្នានៅ ទីនេះ ពិតជាបាបនៅលើដៃទាំងអស់។ យេសេបិលចូលមក នាងបានអធិប្បាយ ដល់មនុស្សទាំងអស់។ ហើយសូមកត់សម្គាល់ ទីបំផុតនាងចាប់ផ្តើមសង់ទីសក្តារ បូជាធំៗដល់ព្រះបាលីម។ តើវាត្រូវទេ? ហើយពួកសង្ឃបាលីមបានប្រមូលផ្តុំគ្នា មកពីគ្រប់ទិសទីដើម្បីចូលទៅកន្លែងនោះ ហើយចាប់ផ្តើមបំពុលទឹកដីជាមួយនឹង ការថ្វាយបង្គំបាលីម។

72 មើលពីរបៀបដែលពួកគេបានធ្វើ មើលពីរបៀបដែលពួកគេបានជ្រៀតចូល។ គ្រាន់តែអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ មើលពួកគេនៅចំនុចណាស់ព្រំថ្ងៃនេះ។ មើល សាសនាកាតូលិកប៉ោងឡើង ប៉ោងឡើង ប៉ោងឡើង រៀបការ បំបែករឿងនេះ គ្រាន់តែជាអ្វីដែលជានិយាយបាននិយាយថាពួកគេនឹងធ្វើ។ ដែកនិងដីឥដ្ឋមិន លាយគ្នាទេ ប៉ុន្តែលាយគ្រាប់ពូជរបស់ពួកគេពីមួយទៅមួយ បំបែកវា។ ក្មេងស្រី ប្រូតេស្តង់គ្រប់រូបរៀបការជាមួយក្មេងប្រុសកាតូលិកត្រូវបង្កើតកូនៗរបស់នាងជា កាតូលិក។ ទាំងអស់ដូចនោះ រៀបការ អន្តរកម្ម បែបនោះរហូតដល់វាមកដល់ កន្លែងមួយរហូតដល់សហរដ្ឋអាមេរិកទាំងមូលត្រូវក្លាយជាដង្កូវ។

73 តើយើងនឹងធ្វើអ្វីក្នុងនាមអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ ចេញទៅក្រៅដើម្បីដោះ នៅអាមេរិកខាងត្បូង និងជុំវិញពិភពលោក ថមមី អូសបន និងពួកគេ ព្យាយាម យកមនុស្សចេញពីភាពមិនពិតនោះ ហើយពួកគេអាចចង្អុលម្រាមដៃរបស់ពួកគេ ត្រឡប់មកវិញដែលយើងបានជ្រើសរើសមេដឹកនាំរបស់យើង និងរឿងដូចគ្នា។ ឱ ព្រះអង្គអើយ។ តើ—តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងចំពោះលោកិយនេះ? វាគួរតែអង្រួន

មនុស្សគ្រប់រូបនៅទីនេះ។ តើយើងនឹងឆ្លើយយ៉ាងដូចម្តេច? តើអ្នកផ្សព្វផ្សាយ ដំណឹងល្អនឹងនិយាយអ្វីនៅពេលពួកគេនិយាយថា “អ្នកមកទីនេះដើម្បីដោះយើង ពីរឿងនេះ ហើយប្រជាជនរបស់អ្នកដាក់របស់ដូចគ្នានៅក្នុងការិយាល័យរបស់អ្នក នៅទីនោះ នៅលើបណ្តឹង?” តើយើងនឹងទៅ...អ៊ី...

74 ក្រឡេកមើលទំព័រវេទិកាស្រុក ត្រលប់មកវិញហើយមើលថាតើវា—ប្រសិនបើ វាពិតជា ស្ទើរតែ ខុសពីរដ្ឋធម្មនុញ្ញសម្រាប់វា។ ពួកគេនឹងមិនធ្វើវាប៉ុន្មានឆ្នាំមុន ទេ ប៉ុន្តែ ឃើញទេ យើងបានលក់សិទ្ធិគ្រីស្ទានរបស់យើងទៅនយោបាយ ហើយ នោះជារបៀបដែលអារក្សកំពុងត្បាញខ្លួនឯង។ អំហាប់គ្មានអ្វីក្រៅពីតួឯកសម្រាប់ យេស៊ូបិល។ នោះហើយជាទាំងអស់នេះ គ្រាន់តែជាតួអង្គប៉ុណ្ណោះ។ គាត់នឹង មិនធ្វើវាដោយខ្លួនឯងទេ ប៉ុន្តែប្រព័ន្ធនោះនៅពីក្រោយគាត់នឹងជំរុញគាត់ឱ្យទៅរក វា។ ត្រូវណាស់! ខ្លាស់មនសិការរបស់អ្នក គ្រីស្ទានអើយ។ ភ្ញាក់ឡើង វាអាចយឺត ជាងអ្នកគិត។ លក្ខខណ្ឌដែលយើងកំពុងនៅក្នុង លក្ខខណ្ឌដែលពួកគេស្ថិតនៅ ក្នុង និងរបៀបដែលពួកគេអនុញ្ញាតឱ្យខ្លួនគេធូលុប។

75 របៀបដែលព្រះហឫទ័យស្រឡាញ់ដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះបានស្រែកយំ និងថ្ងៃ ដូចដែលទ្រង់បានឃើញរាស្ត្ររបស់ទ្រង់។ ធ្វើឱ្យពួកគេធ្វើជាគំរូ ប្រជាជាតិទាំងអស់ ដែលមកគ្រប់ទីកន្លែងដោយសារព្រះបានប្រទានពរដល់ពួកគេ ដោយឃើញពួកគេ រួមរួម ខាងវិញ្ញាណ បម្រើព្រះ។ ហើយបន្ទាប់មកគិតថាទ្រង់—ទ្រង់ចង់ឃើញពួកគេ ត្រឡប់មករកសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏មួងរបស់ពួកគេវិញ ហើយធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ ប៉ុន្តែពួកគេបន្តទៅឆ្ងាយទៅឆ្ងាយរហូតដល់ទីបំផុតយេស៊ូបិលចូលមក។ នោះ ហើយជាអ្វីដែលយើងបានធ្វើ។ បានរសាត់ចេញពីគោលការណ៍របស់ព្រះគ្រីស្ទ។ នៅពេលដែលព្រះបានបញ្ជូនអ្នកបម្រើព្រះនៅទូទាំងប្រទេស ពួកគេបានអធិប្បាយ ពីភាពបរិសុទ្ធ (រៀលគ្រឹមហូលីណេស ណាសារិន ពេនទីកុស្ត) “ត្រលប់ទៅព្រះ វិញ! ត្រឡប់ទៅព្រះវិញ!”

76 ហើយក្រុមជំនុំដែលបានបង្កើតឡើងនៅសម័យបុរាណគ្រាន់តែសើចនិង លេងសើច។ ភាគច្រើននៃពួកគេជាអ្នកជឿសម័យទំនើប ហេតុអ្វី ពួកគេបាន ថ្កោលទោសអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលពួកគេបានធ្វើហើយនិយាយថា “វាជារបស់អារក្ស។” តើវាបានធ្វើអ្វី? ហើយក្រុមជំនុំចាប់ផ្តើមស្តាប់វា ភាគច្រើនចាប់ផ្តើមស្តាប់។ រឿង ដំបូងដែលអ្នកដឹង “ប្រសិនបើស្ត្រីកាតូលិកអាចពាក់របស់ទាំងនេះ ប្រូតេស្តង់

ក៏អាចដែរ។ ប្រសិនបើព្រះវិហារកាតូលិកអាចធ្វើវិបល្លាសបាន ប្រូតេស្តង់ក៏អាចធ្វើបានដែរ។ បើមេតូឌីស្តអាច ចុះយ៉ាងណាចំពោះបាទីស្ត? ដូច្នេះបើបាទីស្តអាច ចុះយ៉ាងណាចំពោះពេនទីកុស្ត?”

77 ឃើញទេ នោះហើយជាអ្វីដែលប្រព័ន្ធបង្កើតដោយមនុស្សនាំអ្នកចូលទៅក្នុង។ ហាលេលូយ៉ា! នោះជាការពិត។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំប្រឆាំងនឹងវា ពីព្រោះព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះប្រឆាំងនឹងវា។ ប្រព័ន្ធដែលមនុស្សបង្កើត: ព្រះប្រឆាំងនឹងវា ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ប្រឆាំងនឹងវា ហោរារបស់ទ្រង់នឹងប្រឆាំងនឹងវា អ្នកបម្រើពិតរបស់ទ្រង់នឹងប្រឆាំងនឹងវា ទាំងអស់ដែលកើតពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះនឹងប្រឆាំងនឹងវា។

78 រកមើលពីរបៀបដែលអ៊ីស្រាអែលបានទទួល របៀបដែលពួកគេអណ្តែតជាមួយជំនោរ រហូតដល់ទីបំផុតយេសេបិលមកដល់។ សូមមើលពីរបៀបដែលអាមេរិកបានទទួល ហើយអណ្តែតជាមួយនឹងជំនោរលោកិយ រហូតដល់ទីបំផុតយេសេបិលបានឡើងសោយរាជ្យ។ ហ្នឹងហើយ។ ឥឡូវនេះ យេសេបិលពិតជាមិននៅលើបល្ល័ង្កនៃប្រទេសអេហ្ស៊ីបទេ... បុប្ផល្ល័ង្ករបស់អ៊ីស្រាអែល ប៉ុន្តែនាងគឺជាមេស៊ីខាន់នៅពីក្រោយបល្ល័ង្ក។ ហើយឋានានុក្រមកាតូលិកមិនស្ថិតនៅលើបល្ល័ង្ករបស់សហរដ្ឋអាមេរិកទេ ប៉ុន្តែនាងជាប្រព័ន្ធនៅពីក្រោយវា ព្រោះគាត់បានរៀបការជាមួយនាង។ ហើយព្រះគម្ពីរបានចែងថា នៅក្នុងប្រទេសនេះ ពួកគេនឹងបង្កើត “រូបដែលប្រដូចទៅនឹងសត្វ។”

79 អូ បងប្រុស បងស្រី តើមានបញ្ហាអ្វី? មែនហើយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថាវាជាអ្វី។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា ពួកគេនឹងមានសម័យកាលឡៅឌីសេនេះ ហើយជាកន្លែងដែលយើងនៅ។ អ្នកប្រហែលជាស្អប់ខ្ពុំឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែថ្ងៃណាមួយអ្នកនឹងមិនឃើញទេ នៅពេលដែលអ្នករកឃើញអ្វីដែលជាការពិត។ អ្នកប្រហែលជាមិនយល់ស្របហើយក្រោកឡើងហើយដើរចេញពីអាគារ ដែលគ្រាន់តែបង្ហាញពីអក្ខរកម្មរបស់អ្នក។ ប៉ុន្តែថ្ងៃណាមួយអ្នកនឹងដឹង ថ្ងៃណាមួយអ្នកនឹងដឹងថាវាជាការពិត! ខ្ញុំនិយាយវានៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់! ជាក់ខ្លួនខ្ញុំឡើងសម្រាប់គោលដៅមួយដែលទីបំផុតនឹងជំរុញខ្ញុំទៅផ្ទះ។ ខ្ញុំនឹងក្លាយជាសាក្សីរហូតដល់ខ្ញុំស្លាប់ ប្រសិនបើព្រះនឹងជួយខ្ញុំ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។

80 នៅទីនេះយើងស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាពនេះដែលយើងមានសព្វថ្ងៃនេះ: វា

កើតឡើងដូចនោះ។ នៅអ៊ីស្រាអែល របៀបដែលអំហាប់បានធ្វើ ជាតូឯកសម្រាប់ យេស៊ូ...ពីព្រោះគាត់បានរៀបការជាមួយនាង។ អាមេរិក មេដឹកនាំរបស់ យើង តើ...អ្នកដឹងថាមេដឹកនាំរបស់យើងគឺជាអ្នកមាន? តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែល ដឹង? មហាសេដ្ឋី។ មាននរណាម្នាក់បានប្រាប់ខ្ញុំ នៅក្នុងទស្សនាវដ្តី ឬវិទ្យុ ឬ ទូរទស្សន៍ ឬអ្វីមួយ ជេក បេនី ឬនរណាម្នាក់បានបង្កើត...អេននីហ្វដ ខ្ញុំជឿថាវា អញ្ចឹង។ អ្នកខ្លះបាននិយាយថា "ឪពុករបស់គាត់បានជួយគាត់ឱ្យមានរដ្ឋពីដែល គាត់មិនមាន។" គ្រាន់តែជាម្ចាស់វាដែលនៅសល់។ តើគាត់ទទួលបានវាដោយ របៀបណា? តើលុយនោះបានមកដោយរបៀបណា? តាមរយៈចរចាណែវីស្ត្រី និង ស្រា។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលគាត់ទម្លាក់ពន្ធលើស្រាវីស្ត្រីនិងរបស់របរផ្សេង ៗ។ នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យគាត់ក្លាយជាអ្នកមាន។ រឿងដែលបំផ្លាញជាតិយើង រឿងដែលបំផ្លាញគំនិតប្រជាជនយើង រឿងដែលបានបញ្ជូនក្មេងប្រុសរបស់យើង ឱ្យស្រវឹងនិងក្មេងស្រីរបស់យើងឱ្យធ្វើជាស្រីពេស្យា ប្រាក់ដែលចេញបានធ្វើឱ្យគាត់ ក្លាយជាអ្នកមាន។

81 រឿងដដែលនោះ ប្រព័ន្ធយេស៊ូសេប៊ូលចាស់ រឿងដដែលដែលបៀតបៀន ប្រជាជនរបស់យើង រឿងដដែលដែលធ្វើឱ្យពួកគេចេញ (នៅក្នុងសាសនារ៉ូម៉ាំង) ហើយដុតពួកគេហើយទាញពួកគេចេញហើយធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងចំពោះពួកគេ ឈាម ដូចគ្នានៃទុក្ខបុគ្គល (ព្រះគម្ពីរចែង) គឺនៅក្នុងនាង! នៅទីនោះពួកគេបានរៀបការ ជាមួយគ្នា។ ហើយយើងជាជនជាតិអាមេរិកាំង "អូ យើងទទួលបានប្រាក់បន្ថែម ពីរបីដុល្លារ ហើយយើងមានពេលវេលាល្អ។ ប្រសើរជាងប្រជាជាតិដទៃទៀត។" ប៉ុន្តែ បងប្រុស អ្នកគ្រាន់តែរង់ចាំបន្តិច។

82 សូមយកវាតាមសំបុត្រឥឡូវនេះ សម្រាប់ពីរបីនាទីទៀតមើលថាមានអ្វី កើតឡើង។

83 ត្រូវអធិប្បាយបានត្រឹមត្រូវ គ្រាន់តែចុចចុះជាមួយពួកគេ បន្តជាមួយពួកគេ ប្រព័ន្ធទាំងអស់។ ប្រព័ន្ធអ៊ីស្រាអែលទាំងមូលបានទៅជាមួយយេស៊ូសេប៊ូល។ ពួកគេ មានទម្រង់ បាទ។ ហើយតើព្រះគម្ពីរមិនប្រាប់យើងថានៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះយើង នឹងមាន "ទម្រង់នៃភាពជាព្រះ" ទេឬ? ទំនាយទាំងអស់ត្រូវបានបំពេញ បងប្រុស យើងនៅចុងបញ្ចប់! ជាតិយើងនៅទីបញ្ចប់! ខាងវិញ្ញាណ យើងនៅទីបញ្ចប់! ប្រព័ន្ធនីមួយៗគឺនៅទីបញ្ចប់! រឿងបន្ទាប់គឺការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់និង

ការបកប្រែនៃក្រុមជំនុំ។

84 ព្រះបានបញ្ជូនគ្រប់ទិសម្ចាស់ ការរឿងរាងរាល់ ធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលទ្រង់អាចធ្វើបាន ព្យាយាមទាញមនុស្ស ហើយពួកគេតែងតែចូល។ សូមក្រឡេកមើលទីក្រុងនេះនៅទីនេះ។ សូមក្រឡេកមើលប្រទេសនេះនៅទីនេះ មានមនុស្សរាប់សិបនាក់រាប់រយនាក់នៃពេនទីកុស្ត ហើយដោយសារតែការឈរលើសេចក្តីពិត តើពួកគេនៅឯណានៅសៀលនេះ? ពីព្រោះមាននរណាម្នាក់បានប្រាប់ពួកគេមិនឲ្យសហការជាមួយនឹងការប្រជុំ។ អ្នកកំសត់ណាស់ ចេតនា...សូមព្រះមេត្តាករុណាដល់អ្នក គឺជារឿងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយបាន។ នៅពេលដែលអ្នកជាគ្រីស្ទានមិនមានឆ្អឹងខ្នងមាំជាងនេះទេ អ្នកមានឆ្អឹងផ្សំជំនួសឱ្យឆ្អឹងខ្នង។ ត្រូវហើយ! អ្វីដែលយើងត្រូវការគឺ “ផ្សាយដំណឹងល្អដោយខាំធ្មេញនៅក្នុងនោះ” វានឹងកាត់រឿងទៅជាបំណែក។ បានទៅដូចជាពួកគេផ្សេងទៀត បន្ទាប់មកអ្នកឆ្ងល់ថាហេតុអ្វីបានជាយើងយំអំពីវា? បន្ទាប់មក អ្នកឃើញទេ អ្នកទទួលបាន “ស្នាត្រដាក់”។ ខ្ញុំរំពឹងថា ខ្ញុំត្រូវតែ។

85 ទាំងអស់នេះបានកើតឡើងនៅអ៊ីស្រាអែល។ ទីបំផុត ថ្ងៃមួយ ចេញពីទីរហោស្ថាន មានមិត្តចាស់ដែលមានសក់ស្ពឺង អេលីយ៉ា ជាអ្នកក្រុងធរសប៊ី។ គាត់មិនដែលចេញពីអង្គការណាមួយទេ គាត់ចេញពីទីរហោស្ថាន! គាត់មិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយពួកគេទេ។ គាត់គឺជាហោរារបស់ព្រះអម្ចាស់។ បងប្រុស គាត់បានអង្រួននគរយេសេបិលសម្រាប់អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលមាននៅក្នុងនោះ។ ពួកគេស្អប់គាត់។ គាត់គ្មានកិច្ចសហប្រតិបត្តិការទេ ខ្ញុំនឹងធានាអ្នក។ ព្រះគម្ពីរនិយាយថាទេ។ ប្រាកដណាស់។ ទ្រង់បានធ្វើឱ្យពួកគេលាប-មុខយេសេបិល “ឡើងក្រហម” តាមខ្ញុំស្រមៃ។ គាត់បានដាក់ពូថៅទៅនឹងបួសដើមឈើដូចចនបានធ្វើ បន្ទះឈើប្លាក់នៅកន្លែងណាដែលពួកគេចង់បាន ប៉ុន្តែគាត់បានដាក់នាងនៅទីនោះ។ ទ្រង់បានអង្រួនប្រជាជាតិ ដោយបង្ហាញថាពួកគេខុស ហើយព្យាយាមហៅពួកគេត្រឡប់ទៅជាព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់វិញ ហើយត្រលប់ទៅព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ជំនួសឱ្យការថ្វាយបង្គំយេសេបិល។

86 តើពួកគេបានធ្វើអ្វី? តើពួកគេបានទទួលគាត់ទេ? ពួកគេស្អប់គាត់! ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់បានចេញមកដូចគ្នា ពីព្រោះគាត់មានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់! ព្រះបានធ្វើការជាមួយគាត់ ហើយបង្ហាញថាគាត់ត្រូវបានចាក់ប្រេង



តាំងជាហោរាដោយអ្វីដែលគាត់បាននិយាយនឹងកើតឡើង។ ហើយអ្វីទាំងអស់ដែលគាត់បានធ្វើបានបង្ហាញថាគាត់គឺជាហោរារបស់ព្រះ។ ប៉ុន្តែពួកគេនៅតែមិនជឿវា ពីព្រោះគាត់បានហែករោងសម្តែងរបស់ពួកគេ។ គាត់បានប្រាប់ពួកគេថាពួកគេខុស។ អំបាប់គឺជាអ្នកបង្ហាត់បង្រៀន។ ពិតហើយ! ហើយអ្នកកត់សម្គាល់ថាពួកគេមិនជឿគាត់ទេ ប៉ុន្តែគាត់បានអធិប្បាយវាដូចគ្នា។ គ្មានគ្រូអធិប្បាយណាម្នាក់យល់ស្របជាមួយគាត់ទេ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមានតែម្នាក់គត់ដែលនៅសេសសល់ ព្រះអម្ចាស់។ មើលពួកគេ ពួកគេនឹងមិនមានសូម្បីតែ...នរណាម្នាក់ គ្មាននរណាម្នាក់នឹងសហការឡើយ។” ប៉ុន្តែគាត់មានបេសកកម្មដែលត្រូវធ្វើហើយគាត់បានធ្វើវា។ គាត់មានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់! ហើយគាត់បានវាយប្រហារប្រទេសជាតិ គាត់វាយប្រហារក្រុមជំនុំគាត់វាយប្រហារអ្វីៗទាំងអស់ដែលមាន ហើយព្រះគង់នៅជាមួយគាត់!

87 យើងត្រូវបានសន្យា នៅថ្ងៃចុងក្រោយ ថាគាត់នឹងត្រឡប់មកប្រទេសនេះផងដែរ។ ខ្ញុំដឹងថាព្រះយេស៊ូវ នៅពេលដែល...ម៉ាថាយ ១៧ នៅពេលដែលពួកគេសួរទ្រង់ “ហេតុអ្វីបានជាពួកអាចារ្យនិយាយថា ‘អេលីយ៉ា...?’”

88 មើលអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល “អេលីយ៉ាពិតជាត្រូវតែមកមុន” អតីតកាល បច្ចុប្បន្នក្នុងអនាគតកាល។ ប៉ុន្តែបន្ទាប់មក ទ្រង់បានឲ្យយ៉ូហានជាឧទាហរណ៍។ យ៉ូហានមិនមែនជាម៉ាឡាគី៤ទេ។ យ៉ូហានគឺម៉ាឡាគីជំពូក៣ “មើល ខ្ញុំចាត់អ្នកនាំសារម្នាក់មកមុនខ្ញុំ ដើម្បីរៀបចំផ្លូវ។”

89 ម៉ាឡាគី ៤ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មុនថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យនិងគួរឱ្យស្វែងខ្លាចរបស់ព្រះអម្ចាស់នឹងមកដល់ នៅពេលដែលផែនដីទាំងមូលនឹងត្រូវឆេះដូចជាចំបើងមុនថ្ងៃនោះ ខ្ញុំនឹងបញ្ជូនអេលីយ៉ា។”

90 ហើយវាមិនមែនជាយ៉ូហានទេ ពីព្រោះព្រះអម្ចាស់មិនដែលដុតផែនដីពេលយ៉ូហានមក។ ហើយប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ ហើយនៅក្នុងជំពូកចុងក្រោយនៅក្នុងខ្សែក្រោយ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ហើយគាត់...” (មើល: គាត់កំពុងនិយាយ) “...នឹងបង្វែរចិត្តឱ្យពួកទៅរកកូន និងដួងចិត្តរបស់កូនចំពោះឪពុក។”

91 ឥឡូវមើល! យ៉ូហានទីមួយបានមក អេលីយ៉ាដំបូងតើគាត់បានធ្វើអ្វី? គាត់បានមកហើយនាំយកសារមួយហើយបង្វែរចិត្តវិញរបស់ពួកអូស្ត្រូដក់ដើមទៅជាជំនឿរបស់ក្រុមជំនុំ ក្មេងៗ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអេលីយ៉ាមកបន្ទាប់

នៅគ្រាចុងក្រោយ គាត់នឹងត្រឡប់ទៅយក—ចិត្តរបស់ឪពុក...ចិត្តរបស់កូន  
 ។ ហើយបង្វែរពួកគេត្រឡប់ទៅរកជំនឿរបស់ឪពុកពេនទីកុស្តវិញ។ ឃើញ  
 ភាពខុសគ្នាទេ? គាត់នឹងមិនក្លាយជាម្នាក់ក្នុងចំណោមអ្នកទាំងនេះនៅទីនេះ  
 ដែលគេហៅថា យើងមានថ្ងៃនេះទេ គាត់នឹងត្រលប់ទៅកិច្ចការទី២ ហើយចាប់ផ្តើម  
 ពីទីនោះ។ គាត់នឹងអធិប្បាយពីដំណឹងល្អដែលគ្មានការជិតក្បត់ គ្រាន់តែនិយាយ  
 រឿងដដែលដែលពេត្រុសបានធ្វើនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ព្រោះអ្វីដែលគាត់បាននិយាយ  
 នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ បានបង្ហាញពីបទគម្ពីរដែលនៅសល់។ គាត់នឹងមិនរិលវល់  
 ជាមួយអង្គការមួយចំនួន នៅពេលដែលអេលីយ៉ាមក។ គាត់នឹងស្តាប់ស្ត្រីដូចជាអេ  
 លីយ៉ាបានធ្វើ ដូចជា...ប្រស្តីអាក្រក់ ដូចជាយ៉ូហានបានធ្វើ។ គាត់នឹងក្លាយជាអ្នក  
 ស្រឡាញ់ទីរហោស្ថានដូចពួកគេដែរ។ គាត់នឹងមិនទំនេរទេ។ យើងកំពុងស្វែងរក  
 គាត់មក។ គាត់នឹងមក! ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថាគាត់នឹង ហើយគាត់នឹងនៅទីនេះ!

92 ខ្ញុំជឿថា ប្រសិនបើមានអ្វី សារដែលយើងទទួលបាននៅថ្ងៃនេះនឹងនាំគាត់មក  
 ដ៏អស្ចារ្យនោះ។ បាទ មែនហើយ! គាត់នៅលើផ្លូវរបស់គាត់ កើតរួចហើយ។ ដូច  
 អេលីយ៉ាដែរ ហើយចេញមកក្រៅទីរហោស្ថាន កន្លែងណាមួយគាត់នឹងធ្វើឲ្យគេ  
 ស្គាល់។ គាត់នឹងអធិប្បាយកិច្ចការ២។ គាត់នឹងនាំសេចក្តីជំនឿរបស់ឪពុកពេនទី  
 កុស្តចាស់ទាំងនេះត្រឡប់ទៅ...ជំនឿរបស់កូនពេនទីកុស្តទាំងនេះ ត្រឡប់ទៅ  
 ជំនឿរបស់ឪពុកពេនទីកុស្ត។ គាត់នឹងទៅ កិច្ចការទី២ កិច្ចការ ២:៣៨ ទាំងអស់  
 ចុះក្រោម។ គាត់នឹងនាំមកនូវដំណឹងល្អពិត ដែលមិនជិតក្បត់។ គាត់នឹងមិនមាន  
 អ្វីពាក់ព័ន្ធនឹងយេសេបិលនិងប្រព័ន្ធរបស់នាងទេ។ គាត់នឹងក្លាយជាអ្នកបំរើរបស់  
 ព្រះ។ ប្រាកដណាស់! ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាគាត់នឹងមក។ គាត់នឹងថ្លែងទំនាយ  
 និងទម្លាក់សាររបស់គាត់នៅចំពោះមុខយេសេបិលទាំងនេះ ដូចអេលីយ៉ាបានធ្វើ  
 នៅដើមដំបូងចំពោះអ៊ីស្រាអែល។ ពួកគេនឹងស្តាប់គាត់! ពួកគេនឹងមិនសហការ  
 ជាមួយគាត់ទេ។ ទេ ទេ។ គាត់នឹងមក! ព្រះបានសន្យាហើយគាត់នឹងក្រោក  
 ឡើង។ គាត់នឹង—គាត់នឹងអធិប្បាយដល់ក្រុមជំនុំដែលបានជ្រើសរើស ដូចដែល  
 វាបាននិយាយថាគាត់នឹងអង្រួនអ្នករើសតាំង អង្រួនសាច់ឈាមចេញពីវា នេះ  
 —ពិភពលោកនិងអ្វីៗ អង្រួនវាចុះ ដាំឱ្យពុះ ធ្វើឱ្យក្រុមជំនុំមគ្គុ ប្រជាជន។

93 ខ្ញុំដឹងថាអ្នកនិយាយថា “នោះជានិកាយរបស់ខ្ញុំ។” បងប្រុស អ្នកខុស  
 ហើយ! យ៉ូហានបានមកជាប្រព័ន្ធមនុស្សតែម្នាក់ដើម្បីណែនាំមនុស្សតែមួយ:

ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយអេលីយ៉ានឹងមិនមែនជាប្រព័ន្ធទេ វានឹងក្លាយជាមនុស្ស  
ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះ។ វានឹងក្លាយជាបុរសម្នាក់ដែលត្រូវបានចាក់ប្រេង  
តាំងដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយគាត់នឹងមិនណែនាំព្រះបិតាប្អូនទេ គាត់នឹង  
ណែនាំមួយ៖ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ព្រោះសាររបស់គាត់នឹងអង្រួនកូនៗរបស់  
ពេនទីកុស្តត្រឡប់ទៅរកជំនឿរបស់ឪពុកម្តងទៀត។

94 អ្នកចាំទេ បងប្អូនអើយ បើខ្ញុំនិយាយរឿងទាំងនេះជាការអាក្រក់ ខ្ញុំត្រូវតែនៅ  
អាសនៈ។ ខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នកថា “នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់!” ប្រសិនបើ  
ព្រះមិនបានបើកសម្តែងទេ ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកពីសេចក្តីពិត ជុំវិញប្រជាជាតិ ជុំវិញ  
ពិភពលោក បន្ទាប់មកប្រាប់ខ្ញុំពីកន្លែងដែលកំហុស។ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកពីការពិត!  
ត្រឡប់ទៅព្រះវិញ ឲ្យលឿន! ចេញពីប្រព័ន្ធទាំងនេះ ព្រោះព្រះគម្ពីរបាននិយាយ  
នៅក្នុងសៀវភៅវិវិណៈ ថាប៉ានានុក្រមរ៉ូម៉ាំងភាគលិកគឺជា “ស្រីសំដឹង” ហើយនាង  
ជា “ម្តាយរបស់ស្រីពេស្យា។” តើនោះជាអ្វី? ជាក្រុមជំនុំ ប្រព័ន្ធ។

95 ហើយតើក្រុមជំនុំមេតូឌីស្ទ តើក្រុមជំនុំលូធើរៀនមកពីណា? តើមេតូឌីស្ទ  
បាទីស្ទ តើអង្គការទាំងអស់មកពីណា? ព្រះមិនដែលរៀបចំព្រះវិហារទេ។  
ព្រះវិហារភាគលិកបាននិយាយថាពួកគេចាប់ផ្តើមនៅទីនោះ “ព្រះយេស៊ូវបាន  
រៀបចំព្រះវិហារ។” ខ្ញុំចង់—ខ្ញុំចង់បានទំព័រនៅក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រ ឬទំព័រនៅក្នុង  
ព្រះគម្ពីរ។ មិនដែលមានអង្គការមួយសម្រាប់បរិយប្រាមួយឆ្នាំបន្ទាប់ពីការស្លាប់  
របស់សាវ័កចុងក្រោយ បន្ទាប់មកពួកគេបានបង្កើតក្រុមប្រឹក្សានិស្សន្ទនិងបង្កើត  
អង្គការមួយ។ ហើយនៅពេលដែលលូធើរៀនចេញមក... គាត់គឺជាបុរសដ៏អស្ចារ្យ  
របស់ព្រះ ប៉ុន្តែពេលគាត់ចាកចេញភ្លាម មនុស្សមួយក្រុមតូចនោះបានទៅ  
ហើយបង្កើតអង្គការមួយទៀត។ បន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមក  
សណ្ឋិតលើចន្ទសលី គាត់មិនដែលរៀបចំអ្វីទេ ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពីគាត់បានចាកចេញ  
បន្ទាប់មកពួកគេបានរៀបចំ។ បន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកជាមួយពួក  
ពេនទីកុស្ត ហើយពួកគេបានចេញពីមេតូឌីស្ទ។ ហើយតើមានអ្វីកើតឡើង?  
បន្ទាប់មកពួកគេរៀបចំ។

96 ប៉ុន្តែនឹងមានប្រព័ន្ធមនុស្សតែម្នាក់ចេញមកដោយអំណាចនិងការចាក់ប្រេង  
តាំងរបស់អេលីយ៉ា ដើម្បីបំពេញទំនាយ។ ហាលេលូយ៉ា! គាត់នឹងអង្រួនវា។  
ហើយចាំថា គាត់បានទាយប្រាប់ពួកគេ ហើយទាយថា ហើយប្រាប់ពួកគេពី

រឿងទាំងអស់ ហើយព្រះបានធ្វើការជាមួយគាត់។ ប៉ុន្តែសារចុងក្រោយរបស់គាត់ ត្រូវបានវាយប្រហារលើសេតិមាន។ អូ-ហូ។ នៅពេលដែលយ៉ូហានបានមក សារចុងក្រោយរបស់គាត់ត្រូវបានវាយប្រហារលើសេតិមាននៅថ្ងៃនោះ។ សារ ចុងក្រោយរបស់អេលីយ៉ា នៅពេលដែលគាត់បានដើរតាមផ្លូវនោះនៅព្រឹកនោះ បន្ទាប់ពីនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះនៅទីនោះ ដើរតាមផ្លូវនោះដោយមានសក់វែង ពាសពេញគាត់ ក្បាលទំពែករបស់គាត់ចែងចាំង សក់វែងជាក់ទៅ ពួកគេតូច ភ្នែក ចាស់បានភ្លឺដោយសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះ។ ដំបងនោះនៅក្នុងដៃរបស់គាត់ ហើយ ដើងរបស់គាត់នៅតែរឹងមាំតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន។ តើគាត់កំពុងធ្វើអ្វី? ដើរចុះ ពីសម្រាប់ចូលទៅក្នុងចំពោះសេតិមាន ហើយនិយាយថា “នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់!” មិនខ្លាចអ្វីទាំងអស់។ ក្រុមជំនុំបានចេញគាត់ចុះ ប្រជាជនបានធ្វើឲ្យ គាត់ចុះចេញ ដូច្នេះឥឡូវនេះគាត់កំពុងផ្តល់ការវាយប្រហារចុងក្រោយរបស់គាត់ ទៅលើសេតិមាន។

97 តើមានអ្វីកើតឡើងបន្ទាប់ពីនោះ? ស្តាប់! បន្ទាប់ពីការវាយប្រហារនោះ សម្លេងរបស់គាត់បានស្ងប់ស្ងាត់ គ្មាននរណាម្នាក់ឮគាត់ទៀតទេ។ ព្រះបានហៅ គាត់ចេញពីកន្លែងកើតហេតុ មានបន្ទូលថា “អេលីយ៉ា អ្នកបានប្រាប់សាររបស់អ្នក ដល់អ្វីស្រាវជ្រាវទាំងអស់ ពួកគេស្គាល់វា។ ឥឡូវមកទីនេះក្នុងទីរហោស្ថាន ចេញ ឲ្យឆ្ងាយពីពួកគេ ញែកខ្លួនចេញ ព្រោះខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វីមួយ។ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញពួកគេពីអ្វី ដែលជាការបង្វែរសាររបស់ខ្ញុំចុះ។” តើជាក់ក្នុងអ្វី? សង្គ្រាម ទ្រុឌ ការអត់ឃ្លាន។

98 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលថា “ចាំមើលអ្វីដែលនឹងមកដល់! ចាំមើលថា នឹងមានអ្វីកើតឡើង! មានទ្រុឌ រឹងមានទ្រុឌ!” អូ ប្រហែលជាមិនមែនសម្រាប់ នំប៉័ងទេ ប៉ុន្តែសម្រាប់ការស្តាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនិងសេចក្តីពិតរបស់ទ្រង់។ ក្រុមជំនុំទាំងអស់នឹងធ្វើការសង្គមហើយបន្តចូលទៅក្នុងវាដូចគ្នា ដូចជាពួកគេ ត្រូវបានគេលេបជាមួយវា។

99 តើអេលីយ៉ាបានធ្វើអ្វី? គាត់បានរកឃើញប្រភពទឹកដែលលាក់កំបាំង ឡើងលើភ្នំដែលគាត់ទទួលបានទឹកនៃជីវិត ការបើកសម្តែងដ៏ទេវភាពពីព្រះ នៅពេលដែលគាត់អង្គុយនៅទីនោះក្រោមអំណាចនៃព្រះ។ ការបើកសម្តែង គឺជានិទាធរដូវដែលលាក់កំបាំងបន្តិច ខណៈពេលដែលពួកគេផ្សេងទៀតកំពុង ស្រែកឃ្លាន។ ហើយព្រះប្រទានពរដល់អ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ (ពួកវាជាសត្វក្អែក)

ពួកគេបាននាំអ្វីមកឲ្យគាត់បរិភោគ ខណៈពេលដែលគាត់នៅដាច់ដោយឡែកពីប្រជាជន។ ហើយពួកគេបានចុះនៅទីនោះដោយស្រេកស្រួលចង់បានការប្រជុំជំនឿ ហើយអ្វីៗទាំងអស់កំពុងបន្ត។ [កន្លែងទេនៅលើកាសែត—អដង។] “មិនព្រឺការរីកផុសផុលរបស់គាត់នៅ...តើតាមកាលដែលបំផ្ទុះអង្គការរបស់យើងនៅកន្លែងណា? តើគាត់នៅឯណាឥឡូវនេះ?” ពួកគេមិនដឹងទេ។ គាត់បានទាញខ្លួនគាត់ជាមួយព្រះ ចូលទៅក្នុងកន្លែងដាច់ស្រយាលមួយដែលពួកគេមិនបានឮសំឡេងរបស់គាត់។ បន្ទាប់មកពួកគេចាប់ផ្តើមឃើញ។

100 នៅពេលដែលព្រះបញ្ជូនសារមួយហើយប្រាប់ប្រជាជន ហើយពួកគេមិនបានទទួលវាទេ បន្ទាប់មកទ្រង់ដកអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ ហើយបញ្ជូនគ្រោះកាចរបស់ទ្រង់ គឺឡូក្ស សេចក្តីស្លាប់ (និយាយខាងវិញ្ញាណ ខាងរូបកាយផងដែរ)។ អ្នកមើលសម្រាប់ជំងឺធ្លាក់ទឹកចិត្ត បងប្រុស។ អ្នកគិតថាអ្នកបានឃើញអ្វីមួយ អ្នកគ្រាន់តែរង់ចាំបន្តិច។ អ្នកមិនបានឃើញអ្វីសោះ។ អ្នកគិតថាអ្នកកំពុងស្លាប់សម្រាប់ការប្រជុំខាងវិញ្ញាណដ៏ល្អ អ្នករង់ចាំរហូតដល់បន្តិច។ អ្នកគ្រាន់តែរង់ចាំយូរហើយ យំដើម្បីស្តាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ! “នឹងមានឡូក្សនៅថ្ងៃចុងក្រោយ” ហោរាបាននិយាយថា “ហើយមិនមែនសម្រាប់តែនំប៉័ងនិងទឹកប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែសម្រាប់ការស្តាប់ព្រះបន្ទូលពិតរបស់ព្រះ។” ប៉ុន្តែសំឡេងនោះនឹងស្ងប់ស្ងាត់ នៅទីរោសាននៅកន្លែងណាមួយ លាក់ខ្លួន។

101 ទ្រង់បានតែងតាំងក្អែក ជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់។ ប្រទានពរដល់សត្វស្លាប អ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ ដែលបានរក្សាសំលេងរបស់—អេលីយ៉ានៅរស់ក្នុងអំឡុងពេលដែល—គាត់នៅដាច់ដោយឡែកពីក្រុមជំនុំ។ សត្វក្អែកបានយកសាច់និងនំប៉័ងមកឲ្យគាត់នៅពេលព្រឹក ហើយសាច់និងនំប៉័ងនៅពេលល្ងាច ហើយគាត់បានផឹកពីប្រភពទឹកតូច ខណៈពេលដែលអ្នកផ្សេងទៀតចុះនៅទីនោះដោយគ្មានអាហារនិងទឹកខាងវិញ្ញាណ។

102 បន្ទាប់មកថ្ងៃមួយ បន្ទាប់ពីអំពើបាបបានបំផ្លាញ ហើយព្រះបាននាំរាស្ត្ររបស់ទ្រង់លុតជង្គង់...យេស៊ូបានយកអ្វីគ្រប់យ៉ាង នាងបានជូតវាទាំងអស់ ហើយនាងនឹងធ្វើវាម្តងទៀត! នោះហើយជាព្រះគម្ពីរបរិសុទ្ធរបស់ព្រះ “នាងនឹងធ្វើវាម្តងទៀត។” នាងនៅលើបល្ល័ង្កឥឡូវនេះ នៅពីក្រោយមេ បង្វិលវាយ៉ាងណាក៏ដោយ តាមដែលនាងចង់ គ្មាននរណាម្នាក់នឹងបញ្ឈប់នាងបានទេ។ ប្រាកដណាស់ គ្មាន

នរណាម្នាក់នឹងបញ្ឈប់នាងឥឡូវនេះទេ ដោយសារតែអ្វីដែលពួកគេមិនអាចទទួលបាននៅក្នុងរង្វង់សាសនាពួកគេបានកាត់វា—កាត់វាចូលទៅក្នុងនយោបាយហើយនៅទីនោះពួកគេបានធ្វើវា។ អូ-ហូ នោះហើយជាអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ។ ដែលនយោបាយនឹងក្លាយជាការធ្វើពហិការត្រលប់ទៅរកសញ្ញានៃសត្វនោះ ប្រាកដថាខ្ញុំកំពុងឈរនៅទីនេះ ឃើញទេ ដូចដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។

103 ខ្ញុំដឹងថាយើងយឺតម៉ោងហើយ ខ្ញុំនឹងប្រញាប់។ ខ្ញុំត្រូវតែចូលទៅពាក្យចុងក្រោយនេះ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់នឹងអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំ។

104 មើល! អេលីយ៉ាបានស្នាក់នៅទីនោះរហូតដល់ព្រះជំរុញគាត់។ គាត់គ្មានការប្រជុំផុសផុលទេ។ គាត់មិនបានអធិប្បាយប្រឆាំងនឹងអ្វីទាំងអស់។ គាត់គ្រាន់តែឈរនៅទីនោះជាមួយព្រះតែម្នាក់ឯង នៅទីរហោស្ថាន ព្រោះគាត់ជាមនុស្សវាលរហោស្ថាន។ គាត់បានធំឡើងនៅទីរហោស្ថាន។ យ៉ូហានបានធំធេងឡើងនៅទីរហោស្ថាន។

105 គាត់បានចេញទៅក្រៅនៅទីរហោស្ថានតែម្នាក់ឯងជាមួយព្រះ បានយកចេញពីក្រុមជំនុំបន្ទាប់ពីគាត់បានផ្តល់សាររបស់គាត់។ ហើយក្រុមជំនុំបានបង្វែរវាចុះ បង្វែរវាចុះ។ ហើយទីបំផុតអង្គការនឹងមិនធ្វើអ្វីសោះ ដូច្នេះគាត់គ្រាន់តែត្រូវរើចេញ។ ព្រះបានហៅគាត់ចេញពីកន្លែងកើតហេតុ នាំគាត់ចេញទៅក្នុងទីរហោស្ថាន បាននិយាយថា “ចេញមកទីនេះ ពួកគេនឹងមិនស្តាប់ទៀតទេ។ មកចុះ ខ្ញុំនឹងបោះការវិនិច្ឆ័យរបស់ខ្ញុំទៅលើពួកគេ។” អូ បាទ គាត់នឹងនៅទីនេះនៅថ្ងៃណាមួយ អ្នកមើល។

106 បន្ទាប់មកបន្ទាប់ពីថ្ងៃនៃទំនាយរបស់គាត់ តើមានអ្វីកើតឡើង? ក្រុមជំនុំបានធ្លាក់ចុះ ភាពភ័យខ្លាចដ៏ធំរបស់យេសេបិល នាងបានយកពួកគេទាំងអស់នៅក្នុងខ្លួននាង លេបពួកគេទាំងអស់។ យកវានៅក្នុងខ្លួននាង ហើយសង់ព្រៃនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត។

107 ប៉ុន្តែ ថ្ងៃមួយ ព្រះបានហៅគាត់ចេញម្តងទៀត! នៅទីនេះគាត់ចេញមក។ ស្តាប់ឱ្យជិតហើយកុំខឹងនឹងខ្ញុំ។ ខ្ញុំនិយាយថា “នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់!” ពេលគាត់ចេញមក តើព្រះបានធ្វើអ្វី? គាត់បានបញ្ជូនគាត់ទៅឯស្ត្រីមេម៉ាយ។ នាងធ្លាប់មាន—បុរសម្នាក់ដែលមានអំណាចលើក្បាលរបស់នាង ប៉ុន្តែវាបានស្លាប់ដើម្បីដោះលែងនាងឱ្យមានសេរីភាព ដូច្នេះនាងអាចជឿព្រះបន្ទូលរបស់ហោរា។

តើអ្នកកត់សម្គាល់ទេ? នាងមានប្តីដែលនាំនាងទៅផ្លូវនេះ និងផ្លូវនោះ នៅក្នុងសាលាមួយនៅទីនោះ។ ប៉ុន្តែក្នុងអំឡុងពេលគ្រោះរាំងស្ងួតដ៏ធំនេះ គាត់ត្រូវបានប្រមូលផ្តុំ សេចក្តីស្លាប់បានយកគាត់។ នាងមិនជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងអង្គការណាមួយទៀតទេ ដូច្នេះនាងត្រៀមខ្លួនឥឡូវនេះដើម្បីស្តាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ស្ត្រីម្នាក់ មានន័យថាក្រុមជំនុំ ស្ត្រីមេម៉ាយម្នាក់ដែលប្តីរបស់នាង (អង្គការ) បានស្លាប់ហើយនាងគ្រាន់តែគិតថានាងរស់នៅដោយខ្លួនឯង។ ហើយព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចុះទៅរកនាងឥឡូវនេះ នាងនឹងស្តាប់អ្នក ខ្ញុំបានបង្គាប់នាង។”

108 អូ យើងគិតថាពេលខ្លះ ក្រុមតូចនៅទីនោះដែលស្មោះត្រង់និងធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកអាចធ្វើបានដើម្បីមានកិច្ចប្រជុំ ដើម្បីព្យាយាមបង្ហាញដល់មនុស្សថា បេះដូងរបស់អ្នកត្រឹមត្រូវហើយអ្នកចង់ឱ្យពួកគេទទួលបានភាពត្រឹមត្រូវ អ្នកគិតថាអ្នកមានការលំបាក។ ប៉ុន្តែ សូមចាំថា ព្រះបានបើកភ្នែកលើអ្នក! អ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ អ្នកនឹងមិននៅទីនេះទេ អ្នកនឹងមិនចូលរួមរឿងបែបនេះទេ។ ព្រះបានបើកភ្នែករបស់ទ្រង់លើអ្នក។ បាទ!

109 ហើយនៅពេលដែលគាត់ធ្វើបែបនោះ ប្តីរបស់នាងបានស្លាប់ អង្គការរបស់នាងបានស្លាប់ ដូច្នេះឥឡូវនេះនាងបានត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីស្តាប់ពាក្យរបស់ហោរា។ ដូច្នេះពេលហោរាមកដល់មាត់ទ្វារហើយសុំ—ទឹកបន្តិច នាងបានទៅយកវា។ បន្ទាប់មកគាត់បាននិយាយថា “យកអាហារមួយចានមកខ្ញុំ។”

110 ហើយនាងបានដាក់ហើយនិយាយថា “នៅពេលដែលព្រះអម្ចាស់មានព្រះជន្មគង់នៅ ខ្ញុំមិនមានអ្វីក្រៅពីវាល្មមទេ។”

111 ឥឡូវនេះ វាហាក់ដូចជាគាត់ត្រូវបានបញ្ជូនមកដើម្បីយកអ្វីដែលនាងមានប៉ុន្តែវាជួយមកវិញ។ នៅពេលដែលនាងមានឆន្ទៈក្នុងការផ្តល់អ្វីដែលនាងមានដើម្បីគាំទ្រព្រះបន្ទូល ព្រះបានចិញ្ចឹមនាង។ ហើយប្រសិនបើអ្នកមានឆន្ទៈក្នុងការផ្តល់ព្រះវិញ្ញាណដែលអ្នកមាន តើព្រះវិញ្ញាណអ្វីដែលព្រះបានប្រទានដល់អ្នកដើម្បីគាំទ្រព្រះបន្ទូល បន្ទាប់មកព្រះនឹងរក្សាអ្នកឱ្យមានជីវិត។ ហាលេលូយ៉ា! អូ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! តើអ្នកឃើញទេ ក្រុមជំនុំ? កុំគិតថាខ្ញុំលើកខ្លួនខ្ញុំ ខ្ញុំមិនមែនទេ។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលអ្នកមាន អ្វីដែលអ្នកជឿតិចតួចលើព្រះ ជំនឿអ្វីដែលអ្នកមាន ដាក់វានៅលើព្រះបន្ទូល មិនមែននៅលើអង្គការទេ! ដាក់វានៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ទ្រង់នឹងរក្សាអ្នកឱ្យនៅរស់។

112 នាងបានត្រៀមខ្លួនរួចរាល់ហើយ ព្រោះនាងមិនអាចពីមុនបានទេ ព្រោះពួកគេមិនអនុញ្ញាតឱ្យនាង។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះនាងបានត្រៀមខ្លួនរួចរាល់ហើយ។ តើនាងនឹងទទួលវាទេ? ព្រះបានចាត់ហោរាម្នាក់មកតាមផ្លូវរបស់នាង។ តើនាងនឹងទទួលព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ? តើនាងនឹងទទួលហោរានេះទេ? បាទ នាងបានធ្វើ។ ហើយគាត់បានប្រាប់នាងថា “ឥឡូវនេះ អ្វីដែលតិចតួចក្នុងជីវិតដែលអ្នកមាន ចូរដាក់វានៅទីនេះ យកវាមកខ្ញុំជាមុនសិន។” ហើយតើមានអ្វីកើតឡើង? នៅពេលដែលពិភពលោកទាំងមូលកំពុងស្រែកឃ្លាននិងស្លាប់ដោយភាពអត់ឃ្លាន នាងនិងកូនៗរបស់នាង និងគ្រួសាររបស់នាងទាំងអស់គ្នាញ៉ាំអាហារល្អបីពេលក្នុងមួយថ្ងៃ ការបើកសម្តែងដ៏ទេវភាពនៅលើព្រះបន្ទូល។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកឃើញវាមិត្តភក្តិ។

113 តើមានអ្វីកើតឡើង? គាត់បានស្នាក់នៅទីនោះរហូតដល់ទ្រុក្រាបានបញ្ចប់រស់នៅជាមួយស្ត្រីនេះ (ក្រុមជំនុំនេះ) ដែលបានទទួលគាត់ ហើយជឿពាក្យរបស់គាត់។ ហើយគាត់បានរក្សានាងឱ្យនៅរស់ (រក្សាក្រុមជំនុំឱ្យនៅរស់) ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ពីព្រោះគាត់បាននិយាយថា “នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។”

114 ឥឡូវនេះ យើងមិនមានពេលវេលាដើម្បីយករឿងដែលនៅសល់ចេញទេ អ្នកដឹងទេ ពីរបៀបដែលគាត់ត្រូវមកប្រកួតជាមួយព្រះបាល។ ទ្រង់នឹងធ្វើវានៅថ្ងៃណាមួយ កុំបារម្ភ។ នៅពេលដែលគាត់ចេញពីទីរហោស្ថាននោះ អ្នកមើលអ្វីដែលកើតឡើង។

115 តើមានអ្វីកើតឡើង? បន្ទាប់មកនៅពេលដែលល្អ អេលីយ៉ាចាស់ ដែលជាហោរា ជាអ្នកបំរើដ៏ពិតរបស់ព្រះ មកដល់ទីបញ្ចប់នៃផ្លូវរបស់គាត់ ព្រះបានប្រាប់គាត់នៅថ្ងៃមួយថា “អេលីយ៉ា អ្នកបានអធិប្បាយយូរល្អមហើយ។ អ្នកបានប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹងយេសេបិលនិងម្សៅលាបរបស់នាងនិងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងរហូតដល់អ្នកមានវាគ្រប់គ្រាន់។” បាននិយាយថា “ចុះមកទន្ទេយ័រដាន់!” ហើយនៅទីនេះគាត់បានចុះទៅទន្ទេយ័រដាន់។ នៅទីនោះ មាត់ទឹកកកចាស់ចុះមក ទឹកត្រជាក់ដូចមនុស្សគ្រប់រូបត្រូវប្រឈមមុខ៖ ទន្ទេយ័រដាន់ សេចក្តីស្លាប់។

116 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកបម្រើដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះបានដើរទៅទន្ទេយ័រដាន់ ហើយកូនប្រុសរបស់គាត់ដើរតាមគាត់ កូនប្រុសដ៏ជឿជាក់...អូ បាទ គាត់គឺជា



កូនប្រុសរបស់គាត់ “ឪពុកខ្ញុំ ឪពុកខ្ញុំ រទេះរបស់អ៊ីស្រាអែល អ្នកជិះសេះ។” នៅពេលដែលគាត់និងកូនប្រុសរបស់គាត់បានដើរចាប់ដៃគ្នាចុះទៅទន្លេយ៉ែរដាន់ គាត់កំពុងមើលឪពុករបស់គាត់ចាកចេញនៅព្រឹកនោះ។

117 ពេលគាត់ចុះទៅទន្លេយ៉ែរដាន់ គាត់លូកដៃទៅយកអាវុធនោះចេញពីស្នារបស់គាត់ បាននិយាយថា “សេចក្តីស្លាប់ អ្នកមិនអាចធ្វើអ្វីចំពោះខ្ញុំបានទេ។” ហើយគាត់បានវាយទន្លេយ៉ែរដាន់ “ចេញឲ្យឆ្ងាយ ខ្ញុំកំពុងឆ្លងកាត់ព្រឹកនេះ។” តើមានអ្វីកើតឡើង? នាងបានរើត្រឡប់ក្រោយហើយស្តុតដូចម្សៅ។ តើហោរាចាស់កំពុងធ្វើអ្វី? គាត់កំពុងសម្លឹងមើលទន្លេយ៉ែរដាន់ គាត់ដឹងថាមានរទេះសេះរង់ចាំគាត់នៅទីនោះ។ គាត់កំពុងទៅផ្ទះ ការងាររបស់គាត់បានបញ្ចប់។ កូនប្រុសរបស់គាត់នៅក្នុងដំណឹងល្អកំពុងជំនួសកន្លែងរបស់គាត់។

118 ខ្ញុំបានត្រលប់មកផ្ទះវិញនៅថ្ងៃមុន។ នេះកើតឡើងនៅក្នុងគំនិតរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំបានបើករិទ្យ (ខ្ញុំត្រូវបើកបររថ្ងៃ ពីពាន់បួនរយម៉ាយ ដោយខ្លួនឯង)។ ខ្ញុំបានបើករិទ្យហើយខ្ញុំ...ព្រិញណាចេញពីទីក្រុង ខែលរីយ៉ូ រដ្ឋតិចសាស់។ មានបុរសម្នាក់បាននិយាយអំពីបុរសចាស់ស្បែកខ្មៅម្នាក់។ គាត់កំពុងស្លាប់ហើយគាត់ត្រូវចុះទៅទន្លេ គាត់បាននិយាយថា “ស្បែកជើងមាសដែលខ្ញុំនឹងពាក់ ដើម្បីដើរតាមផ្លូវមាស។” នីប្រោចាស់នេះបានអធិប្បាយពេញមួយជីវិតរបស់គាត់ ហើយរឿងតែមួយគត់ដែលគាត់អាចគិតបានគឺការលូងលោមដែលគាត់មាន គឺជាបដាចាស់របស់គាត់ដែលព្យួរនៅលើជញ្ជាំង។ គាត់បានអង្គុយនៅលើកប្បាសនិងលេងទំនុកតម្កើង សម្រាកខ្លួនគាត់ពីព័ន្ធកិច្ចរបស់គាត់ ជាមួយនឹងបាចូចាស់។ នោះជារឿងដែលគាត់មាន ដើម្បីសម្រាក។ គាត់បាននិយាយថាសេះចំណាស់ដែលគាត់ធ្លាប់បើកបរនឹងចុះនៅទីនោះជាមួយរទេះ។ ខ្ញុំបានគិតពីពួកគេ។ គាត់បាននិយាយថា “ស្បែកជើងមាសដែលខ្ញុំនឹងពាក់ ដើម្បីដើរតាមផ្លូវមាស។”

119 ហើយនៅពេលដែលគាត់បានច្រៀង ខ្ញុំបានបិទរិទ្យ។ ហើយបានទៅទីនោះដោយកាន់កង។ “អូ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ខ្ញុំក៏ត្រូវចុះមកទីនោះដែរ។ តើអ្វីដែលផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវការលូងលោម? តើខ្ញុំរកការលូងលោមរបស់ខ្ញុំនៅឯទីរហាស្ថាននៅឯណា?” ខ្ញុំមានកាំភ្លើងចាស់តូចមួយដែលហៅថា...ខ្ញុំបរចាញ់ជាមួយវានៅរដូវស្លឹកឈើជ្រុះឆ្នាំ។ វាជា .២៧០ ម៉ូដែល ៧២១ ធម៌ងតុន។ បុរសម្នាក់ បងប្រុស ឱ្យវាមកខ្ញុំ នៅរដូវកាលីហ្វ័រញ៉ា កាលពីឆ្នាំមុន។ ខ្ញុំបានតាមប្រមាញ់ជាមួយវាអស់រយៈពេលជាច្រើន

ឆ្នាំ។ តើធ្វើដូចម្តេច...តើវាមានការល្អលោមយ៉ាងណា ព្រោះខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថាវាជាការកើងបាញ់ដ៏ល្អ ហើយវាជាការល្អលោមរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងទីរហោស្ថាន។

120 បន្ទាប់មកខ្ញុំបានគិតអំពីនិមិត្តរបស់ខ្ញុំ។ ពេលខ្ញុំទៅដល់ទីនោះហើយឃើញមនុស្សរបស់ខ្ញុំទាំងអស់ ខ្ញុំបានឮអ្វីមួយ ហើយនៅទីនេះព្រះអង្គម្ចាស់តូចរបស់ខ្ញុំ (សេះតូចរបស់ខ្ញុំ) ហើយដាក់ក្បាលរបស់គាត់នៅលើស្មារបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំគិតថា “បាទ ព្រឹកមួយខ្ញុំក៏ចុះទៅទន្លេយ៉ាងដានដែរ។” ហើយកាំភ្លើង២៧០ចាស់ ដែលខ្ញុំធ្លាប់... ព្យួរនៅលើជញ្ជាំង។ ខ្ញុំមិនមានវាទេចាប់តាំងពីរដូវស្លឹកឈើជ្រុះមុន។ “សេះតូចនោះដែលខ្ញុំធ្លាប់ជិះ ព្រះនឹងកាន់នឹងរទេះសេះរបស់ខ្ញុំ នៅព្រឹកនោះពេលខ្ញុំចុះទៅទន្លេ។” វានឹងឈរឆ្លងកាត់ទន្លេនៅទីនោះ។ ព្រះនឹងបញ្ជូនគាត់មក ខ្ញុំបានឃើញគាត់នៅយប់ផ្សេងទៀត។ គាត់នឹងត្រូវជាប់នឹងរទេះសេះរបស់ខ្ញុំ នៅព្រឹកនេះ។ ខ្ញុំនឹងទៅ ឡើងលើពពក។

ចូរយើងអធិស្ឋាន។

121 អូ ចំពោះអំណាចនៃព្រះដែលខ្ញុំនឹងរីករាយនៅពេលខ្ញុំដើរតាមផ្លូវមាសទាំងនោះ! មែនហើយ កាំភ្លើងចាស់ដែលឥឡូវនេះព្យួរនៅលើជញ្ជាំង នឹងមិនមានប្រយោជន៍សម្រាប់វាទេ។ ខ្ញុំឆ្ងល់ថា បើរទេះរបស់ខ្ញុំមក បើសេះតូចរបស់ខ្ញុំដែលខ្ញុំបានឃើញក្នុងនិមិត្តនឹងជាប់នឹងរទេះរបស់ខ្ញុំ នៅព្រឹកនោះ ឈរនៅមាត់ទន្លេ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាគាត់។ ខ្ញុំចង់ចាប់។ ខ្ញុំចង់ឱ្យក្រុមជំនុំឡើងដូចនោះដែរ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកទាំងអស់គ្នា។

122 តើអ្នកចង់ដឹងទេថាពេលណាអ្នកចុះមកទន្លេយ៉ាងដាន? តើអ្នកនឹងបោះបង់ចោលប្រព័ន្ធទុច្ឆរិកទាំងនេះនៃលោកិយនេះ ហើយទទួលព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់អ្នកទេ? បើអ្នកមិនមែនជាគ្រីស្ទានទេ តើអ្នកនឹងលើកដៃឡើងហើយនិយាយថា “អធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ បងប្រុសប្រាណហាំ។ ពេលខ្ញុំមកដល់ទន្លេយ៉ាងដាន...”? ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ “ពេលខ្ញុំចុះទៅទន្លេយ៉ាងដាន ខ្ញុំចង់យកអំណាចនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមកលើខ្ញុំ ហើយវាយទឹកដីត្រជាក់ ហើយដើរឆ្លងកាត់។”

123 តើអ្នកអាចអង្គុយនៅក្រោមការនិយាយបែបនេះ ដោយរបៀបណា ការចាក់ប្រេងតាំងដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយដឹងថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប្រាប់ខ្ញុំ ពីស្ថានភាពរបស់អ្នក ហើយបរាជ័យក្នុងការលើកដៃរបស់អ្នក? វាបង្ហាញថា

វាជាពេលវេលាសម្រាប់ការធ្វើដំណើរទីរហោស្ថាន! តើមានម្នាក់មុនពេលយើង  
 អធិស្ឋាន មួយទៀតទេ? មានពីរនាក់លើកដៃឡើង បី ព្រះប្រទានពរអ្នកកូនប្រុស។  
 124 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង! បី នោះនឹងអស្ចារ្យណាស់ ព្រះអម្ចាស់  
 ប្រសិនបើពួកគេ—ពួកគេនៅទីនោះនៅថ្ងៃនោះ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាពួកគេនឹង  
 នៅ ព្រះអម្ចាស់។ ពួកគេបានលើកដៃឡើងព្រោះពួកគេជឿថាប្រព័ន្ធលោកិយ  
 ទាំងនេះកំពុងជិតស្លាប់ ហើយសំឡេងនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនឹងជារឿងពិបាក  
 រកមិនឃើញប៉ុន្មាន ព្រះនឹងយកវាចេញពីក្រុមជំនុំ។ ការស្រែកហៅរបស់កូនកំលោះ  
 នឹងចាកចេញឆាប់ៗនេះ ហើយប្រព័ន្ធយេស៊ូនឹងបំផ្លាញវាចេញ។ ប៉ុន្តែពួកគេ  
 ចង់មាន...រស់នៅដោយប្រកបទឹកដែលលាក់កំបាំងដូចជាអេលីយ៉ា ដែលត្រូវ  
 បានការពារតាមរយៈគ្រាឡិក្យ។ ព្រះជាម្ចាស់ប្រទានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដល់ពួកគេ  
 ឥឡូវនេះ បំពេញចិត្តរបស់ពួកគេដោយអំណរនិងសន្តិភាព ហើយដាក់គំនិត  
 របស់ពួកគេលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ថាពួកគេអាចរស់នៅឥឡូវនេះនិងបន្តទៅមុខ  
 ជារៀងរហូត។ ប្រទានពរដល់ពួកគេ ព្រះបិតា។ ពួកគេជាប់រស់ទ្រង់ តាមរយៈ  
 ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះអម្ចាស់នៃយើង។

ដោយឱនក្បាលរបស់យើង:

125 អស់អ្នកដែលលើកដៃឡើង ហើយចង់ទទួលយកព្រះគ្រីស្ទ តើអ្នកគ្រាន់តែ  
 ឈរមួយភ្លែតទេ ខណៈពេលដែលខ្ញុំអធិស្ឋានជាបុគ្គលសម្រាប់អ្នក? គ្រាន់តែ  
 លើកជើងរបស់អ្នក។

126 ឱព្រះអង្គអើយ តើទូលបង្គំបរាជ័យឬ? សូម្បីតែបីនាក់ដែលលើកដៃឡើង  
 ដោយគ្មានការជឿជាក់ក្នុងការក្រោកឈរឡើងដើម្បីទទួលយកអ្វីដែលពួកគេបាន  
 ធ្វើ។ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ទូលបង្គំសូមប្រគល់វាទាំងអស់ទៅក្នុងព្រះហស្ថទ្រង់។  
 ទូលបង្គំបានអធិប្បាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយមិនបានបន្តិណាមួយឡើយ។  
 ឥឡូវនេះខ្ញុំ—ខ្ញុំចាកចេញពីផ្ទះទៅពួកគេ ព្រះបិតា។ ទ្រង់ធ្វើអ្វីក៏ដោយដែលសម  
 ទាំងក្រុមជំនុំ និងអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ វាទាំងអស់នៅក្នុងដៃរបស់ទ្រង់។

127 ឱព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងជួយសង្គ្រោះអ្នកដែលបាត់បង់  
 បំពេញចិត្តដែលស្រែកឃ្លានដោយរបស់ល្អ ប្រទានជីវិតអស់កល្បជានិច្ចដល់  
 អ្នកដែលស្រែក លើកអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ឡើងដើម្បីប្រកាសសារ ប្រោសអ្នកជំងឺ  
 និងអ្នករងទុក្ខ សូមលើកតម្កើងសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះអង្គផ្ទាល់ ដ្បិតទូលបង្គំបាន

តាំងខ្លួនដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ហើយនៅក្នុងដៃ និងក្នុងចិត្ត និងក្នុងគំនិត របស់ខ្ញុំ សូមសរសេរច្បាប់របស់ទ្រង់ តាមរយៈព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះអម្ចាស់នៃ យើង។ អាម៉ែន។

ពេលខ្ញុំមកដល់ទន្លេនៅចុងបញ្ចប់នៃថ្ងៃ

ខ្ញុំមិនចង់ច្រៀងវាទេ។

ហើយវាហាក់ដូចជាមិត្តរបស់ខ្ញុំបានទៅទាំងអស់  
នឹងមាននរណាម្នាក់រង់ចាំដែលនឹងបង្ហាញផ្លូវដល់ខ្ញុំ  
ខ្ញុំនឹងមិនចាំបាច់ឆ្លងកាត់ទន្លេយ៉ាងដាន់តែម្នាក់ឯងទេ។

128 តើអ្នកបានឲ្យកាតអធិស្ឋានទេ ប៊ីល? ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ធ្ងន់។ តើអ្នកបានផ្តល់អ្វី នៅថ្ងៃនេះ? ប៊ី? អ្នកឲ្យអេ ផងដែរ មែនទេ? មិនអីទេ ហោបីដំបូង មួយទៅ... កាត អធិស្ឋានប៊ី លេខមួយ។ យើងនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់ជំងឺរបស់អ្នក។ ប៊ី លេខមួយ តើអ្នកណាមានវា? កាតអធិស្ឋាន ប៊ី លេខមួយ នរណាម្នាក់នៅខាងក្រោយ។ មក ទីនេះ ស្ត្រីអើយ។ ប៊ី លេខពីរ លើកដៃឡើង។ ស្ត្រីនោះ? លេខបី។ ប៊ី លេខបី សូម លើកដៃឡើង ដូច្នោះខ្ញុំអាចមើលឃើញកន្លែងណា។ ប៊ី? លេខបួន ប៊ី លេខបួន។ ប៊ី លេខប្រាំ។ សូមលើកដៃឡើង? ប៊ី លេខប្រាំ។ បុរសនោះ? មិនអីទេ ប្រាំមួយ ប្រាំពីរ ប្រាំបី ប្រាំបួន ដប់ ដប់មួយ ដប់ពីរ ដប់បី ដប់បួន ដប់ប្រាំ។ មែនហើយ នៅទីនេះ សូមឲ្យប៊ីទាំងអស់ក្រោកឈរ យ៉ាងណាក៏ដោយ។ គ្រាន់តែ...

នោះ... [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អេដ។]... បានចូលទៅក្នុងពិភពលោក ទាំងមូល អ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៅលើវាល គ្រប់ទីកន្លែងដែលពួកគេអាចធ្វើ បាន។

129 កាតអធិស្ឋានទាំងអស់ ប៊ីក្រោកឈរឡើងហើយយកកន្លែងរបស់អ្នកតាម លេខរបស់អ្នក។

ឥឡូវនេះ តើមានអ្វីបន្ទាប់ទៀត? អេ? តើអ្នកណាមានកាតអធិស្ឋាន អេ មួយ? មួយ មួយ តើវានៅឯណា? ប្រាកដណាស់វានៅទីនេះ។ មួយ មួយ? ពួកគេត្រូវ បានផ្តល់ឱ្យពីថ្ងៃប្រឹក្សានេះ ដូច្នោះពួកគេប្រហែលជាមិននៅទីនេះទេ។ ទាំងអស់ ជាមួយនឹងកាតអធិស្ឋាន អេ ឥឡូវនេះអ្នកតម្រង់ជួរនៅទីនេះ។ ទៅខាងស្តាំប្រឆាំង នឹងជញ្ជាំង ដោយគោរព។

130 ខ្ញុំចង់និយាយជាមួយអ្នកដោយគ្មានកាតអធិស្ឋាន គ្រាន់តែមួយនាទីមុនពេលបន្ទាត់ចាប់ផ្តើម។

131 ឥឡូវនេះ ជាមួយនឹងកាតអធិស្ឋានរបស់អ្នក សូមកាន់វានៅក្នុងដៃរបស់អ្នក ដូច្នេះក្មេងប្រុសអាចទទួលបានកាតអធិស្ឋានរបស់អ្នក។ អ្នកកំពុងរង់ចាំ អ្នកមកពីព្រលឹមដើម្បីយកកាតអធិស្ឋានរបស់អ្នក ហើយមានសិទ្ធិចូលមកក្នុងផ្ទះ។ ខ្ញុំបានសន្យានឹងអ្នក ដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក។ ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងព្យាយាមរក្សាការសន្យារបស់ខ្ញុំ ព្រះជួយខ្ញុំ។

132 នោះជាកូនប្រុសតូចរបស់អ្នក? បុរសតូចគួរឱ្យស្រឡាញ់ណាស់។ សូមអភ័យទោសឱ្យខ្ញុំ។ ស្ត្រីម្នាក់នៅទីនេះគឺជាប្រភេទជនជាតិអាមេរិកដ៏ល្អម្នាក់។ កូនប្រុសតូចរបស់នាង អារធីនិងអារឆូត។ ស្ត្រីវ័យក្មេងដែលមានសក់វែង ស្លៀកពាក់ស្អាត។ ព្រះប្រទានពរដល់នាងនិងផ្ទះរបស់នាង និងប្តីរបស់នាង មនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់នាង។ នោះពិតជាសហរដ្ឋអាមេរិកពិតប្រាកដជាមួយនឹង “គ្រីស្ទាន” បានសរសេរនៅលើកំពូលរបស់វា។ សូមឱ្យស្រុកយើងដូចនោះ! អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ ស្ត្រីតូច ដែលនិយាយបែបនោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែ...ដូច្នេះមនុស្សអាចមើលឃើញអ្វីដែលខ្ញុំគិតថាមើលទៅដូចជាគ្រីស្ទាន គ្មានការផាត់មុខអ្វីដែលជាប់របរ គ្រាន់តែជាស្ត្រីប៉ុណ្ណោះ។

133 ព្រះប្រទានពរអ្នក បងប្រុសស៊ូលីវ៉ាន់។

134 គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យ ប្រសិនបើអ្នកនឹងលេង។

គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យឥឡូវនេះនៅជិត  
ការអាណិតអាសូរព្រះយេស៊ូ

135 តើអ្នកជឿលើទ្រង់ទេ? តើអ្នកជឿថាទ្រង់ជាគ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យទេ? ឥឡូវសូមគោរពមួយភ្លែត។ យើងមានពេលតិចតួចនៅឡើយ ខ្ញុំបានកាត់សារខ្លីបន្តិច។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកទទួលបានវា ទោះយ៉ាងណា អ្វីដែលមានន័យ។ គ្រាន់តែជឿដោយអស់ពីចិត្តរបស់អ្នក។ នៅពេលដែលពួកគេតម្រង់ជួរគ្នា អ្នកខ្លះនៅទីនោះដើម្បីតម្រង់ជួរមនុស្ស។ មិនអីទេ? និយាយថាម៉េច? ឥឡូវនេះទាំងអស់ដែលមានកាតអធិស្ឋានកំពុងឈរ។

136 តើអ្នកជឿនៅទីនោះដែរ ដោយគ្មានកាតអធិស្ឋានទេ? ប្រសិនបើអ្នកមានជំនឿ

ព្រះនឹងហៅអ្នក។ ឥឡូវនេះ កាតអធិស្ឋានទាំងអស់នៅក្នុងបន្ទាត់។

137 ក្មេងស្រីតូចនោះអង្គុយនៅខាងក្រោយ ដោយមានជើងអាក្រក់ ឡើងលើ  
នេះ...តើអ្នកជឿថាព្រះនឹងធ្វើឱ្យជាសះស្បើយទេ? ប្រសិនបើអ្នកជឿដូច្នោះ គ្រាន់តែ  
មានជំនឿ ហើយព្រះនឹងផ្តល់វាដល់អ្នក។

138 គិតថាឪពុករបស់អ្នកឈឺនឹងជាសះស្បើយទេ? អ្នកជឿ អ្នកអាចមានវា។

139 ចុះអ្នកនៅទីនោះអធិស្ឋានសម្រាប់ក្មួយប្រុសរបស់អ្នកដែលមាន  
ជំងឺសរសៃប្រសាទ? តើអ្នកគិតថាព្រះនឹងធ្វើឱ្យគាត់ជាសះស្បើយទេ? ស្រ្តីអើយ  
អង្គុយនៅទីនោះ បើអ្នកជឿ អ្នកអាចមានវា។

140 តើអ្នកទាំងអស់គ្នាជឿទេ?

141 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់...តើមានបងប្អូនរបស់ខ្ញុំប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះ អ្នកអធិប្បាយ  
ដំណឹងល្អ អ្នកអធិប្បាយពេញដំណឹងល្អ ឬអ្វីក៏ដោយដែលពួកគេមាន ដែលជឿ  
លើការព្យាបាលជំងឺទេវភាព? លើកដៃឡើង។ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកមកទីនេះ ហើយជួយខ្ញុំ  
អធិស្ឋានសម្រាប់មនុស្សទាំងនេះ ដូច្នោះប្រជាជនឃើញថាវាមិនមែនជាខ្ញុំទេដែល  
អធិស្ឋានសម្រាប់ប្រជាជន អ្នកក៏អាចធ្វើបានដែរ។ មកទីនេះហើយឈរនៅលើ  
វេទិកាជាមួយខ្ញុំ។ តើអ្នកនឹងមកទេ ធ្វើជាអ្នកបម្រើព្រះទេ? មកទីនេះហើយឈរនៅ  
លើវេទិកា។ នោះជាការល្អ។ សូមអរគុណ បងប្អូនប្រុសស្រី។ សូមអរគុណ។ មក  
ខាងមុខ បងប្អូន មក។

142 និយាយអ្វី? [បងប្រុសម្នាក់និយាយថា “តើយើងអាចបង្កើតបន្ទាត់ពីរនៅទីនេះ  
បានទេ?”—អេដ។] បាទ អ្នកអាចធ្វើបាន។ ធ្វើបន្ទាត់ពីរនៅទីនេះ នឹងមិនអីទេ។  
នោះជាការល្អ។ ឥឡូវងាកទៅផ្លូវផ្សេងទៀត បងប្រុស។ ងាកមកតាមផ្លូវនេះ ខ្ញុំនឹង  
នាំមនុស្សមកទីនេះ។ ឥឡូវនេះ អ្នកខ្លះនៅខាងខ្ញុំ នៅទីនេះ បើអ្នកចង់ ឈរនៅ  
ជុំវិញខាងនេះ។ នោះហើយជាវា។

143 ឥឡូវនេះ ចំពោះទស្សនិកជន តើអ្នកឃើញបុរសល្អទាំងនេះនៅទីនេះទេ?  
ពួកគេជាបុរសដែលនឹងឈរនៅទីនេះ ហើយឈរសម្រាប់ដំណឹងល្អដូចគ្នានេះ  
ដែលខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយ។ ឃើញទេ? ពួកគេមកទីនេះព្រោះពួកគេជឿលើវា។  
ឥឡូវនេះអ្នកគួរតែមានមោទនភាពចំពោះគ្រូគង្វាលរបស់អ្នកដែលនឹងបង្ហាញខ្លួន  
ឯងនៅលើវេទិកានេះនៅទីនេះ ការអធិប្បាយដ៏រឹងមាំ។ ទាំងនេះគឺជាបុរសដែល

មានការបើកសម្តែង ដែលដឹងថា...មិនមែនខ្ញុំប្រឆាំងនឹងមនុស្សទេ ពេលខ្លះយើង  
ចូលទៅក្នុងប្រព័ន្ធដែលធ្វើឱ្យយើង...ប្រព័ន្ធពួកគេគឺជាអ្វីដែលយើងប្រឆាំងនឹង  
មិនមែនជាមនុស្សទេ ជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះ។

144 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើយើងមានការយល់ដឹងសម្រាប់អ្នករាល់គ្នានៅទីនេះ  
តើអ្នកគិតថាខ្ញុំនឹងនៅទីនេះយូរប៉ុណ្ណា? ខ្ញុំនឹងដួលនៅពេលដែលខ្ញុំទទួលបាន  
ប្រហែល...បន្ទាប់ពីប្រហែលប្រាំមួយ ប្រាំបួនមួយ ដប់ បន្តិចទៀត ប្រហែលជា  
ពាក់កណ្តាល មួយភាគបួននៃបន្ទាត់ ខ្ញុំនឹងត្រូវទៅ អ្នកដែលនៅសល់នឹងមិនត្រូវ  
បានអធិស្ឋានទេ។ យើងមិនអាចធ្វើដូច្នោះបានទេ។ ហើយដូចដែលវា...ប៉ុន្តែអ្នក  
មិនចាំបាច់មានវាទេ។ អ្នកដឹងថាអ្វីជាបញ្ហារបស់អ្នក។ អ្នកដឹងពីអ្វីដែលអ្នកបាន  
ធ្វើ ឥឡូវនេះសូមសារភាពអំពីបាបរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកណាម្នាក់នៅទីនោះ  
មានការសង្ស័យនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ចូរយកវាចេញឥឡូវនេះ ហើយប្រាប់ព្រះឱ្យ  
អត់ទោសឱ្យអ្នក។ បើអ្នកមិនត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះ ចូរប្រាប់ព្រះឲ្យអត់ទោសឲ្យអ្នក។  
ប្រសិនបើអ្នកមិនធ្វើ ហើយអ្នកមិនត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះទេ វានឹងមិនល្អទេក្នុងការ  
មកទីនេះ។ អ្នកគ្រាន់តែខ្លះខ្លាយពេលវេលារបស់អ្នក។ នោះជាការពិត។ ឥឡូវនេះ  
តើត្រូវទេ បងប្អូន? នោះជាការត្រឹមត្រូវ។

145 សូមមើលនៅទីនេះ។ នៅទីនេះបងប្រុសយីដេលនៅទីនេះ។ ខ្ញុំចូលចិត្ត  
ហែកសំបកកង់ឡានរបស់ខ្ញុំទៅជួបគាត់ ប្រហែលមួយឆ្នាំឬពីរឆ្នាំមុន...គាត់កំពុង  
ស្លាប់ដោយជំងឺមហារីក នឹងស្លាប់នៅថ្ងៃនោះ។ ប្រពន្ធរបស់គាត់បានប្រាប់ខ្ញុំ  
ថា “ប្រញាប់!” បាននិយាយថា “គាត់ជិតស្លាប់ហើយ។” ពេលខ្ញុំទៅដល់ទីនោះ  
ព្រះអម្ចាស់បានប្រោសគាត់។ ហើយនៅទីនេះគាត់នៅតែឈរ។ ខ្ញុំគិតថាគាត់ឡើង  
ទម្ងន់ច្រើននិងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង។ អតីតយុទ្ធជនម្នាក់ អ្នកដឹងទេ។ នោះគឺជាប្រភេទ  
មនុស្សដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយកាលពីឆ្នាំមុន ដែលបានអធិប្បាយ ហើយដាក់លើ  
ព្រះបន្ទូលនោះ ហើយមនុស្សសើចដាក់គាត់។ ហើយគាត់និងប្រពន្ធរបស់គាត់  
ដើរតាមផ្លូវដែកនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត ហើយឡើងលើភ្នំ និងអណ្តូងរ៉ឺម៉ង់ផ្សេងៗ ហើយ  
រត់ចេញ ហើយជាប់គុក និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ នោះគឺជាបុរសដែលបានប្រយុទ្ធ  
ដើម្បីឈ្នះរង្វាន់ នោះគឺជាប្រភេទ។

146 ឥឡូវនេះ បងប្អូនអើយ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា អ្នកប្រហែលជាមិនមានវិញ្ញាណនៃ  
ការយល់ដឹងទេ។ នោះមិនចាំបាច់ទេ ឃើញទេ នោះ—នោះមិនចាំបាច់ទេ។ រឿង

ដំបូង អ្នកគឺជាបុរសនៃព្រះបន្ទូល។ អ្នកគឺល្អជាង ជាគ្រូអធិប្បាយច្រើនជាងខ្ញុំ ព្រោះខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនមែនជាគ្រូអធិប្បាយច្រើនទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ...ប៉ុន្តែអ្នកគឺជា—អ្នកត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំង អ្នកណាដែលត្រូវបានហៅឱ្យផ្សាយដំណឹងល្អត្រូវបានហៅឱ្យព្យាបាលអ្នកជំងឺ បទបញ្ជាទូទៅគឺ: “ចូលទៅក្នុងពិភពលោកទាំងមូលហើយ ផ្សាយដំណឹងល្អដល់មនុស្សទាំងអស់។ អ្នកណាដែលជឿ ហើយទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹក នោះនឹងបានសង្គ្រោះ។ ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ។ ប្រសិនបើពួកគេដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ” ជាដើម “ពួកគេនឹងជាសះស្បើយ។” ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានហៅឱ្យធ្វើជាអ្នកបម្រើព្រះ អ្នកត្រូវបានហៅឱ្យអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។

147 ហើយមូលហេតុដែលខ្ញុំធ្វើបែបនេះគឺដូច្នោះទស្សនិកជននេះ...ថាពួកគេអាចមើលឃើញថាពួកគេមិនចាំបាច់រង់ចាំមនុស្សពិសេសទេ អូរ៉ាល រ៉ូប៊ីត ថមមី ហ៊ីក ថមមី អូសបន ខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់ នរណាម្នាក់ដែលមកសម្រាប់កម្មវិធីព្យាបាល។ ខ្ញុំចង់ឱ្យពួកគេឃើញថាអ្នកជាមនុស្សរបស់ព្រះ។ ឃើញទេ? អ្នកគឺជាបុរសម្នាក់...មានសិទ្ធិដាក់ដៃលើពួកគេដូចជា—ដូចខ្ញុំបួនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត។ យ៉ាងណាមិញ បងប្អូន អ្នករាល់គ្នាដឹងហើយថា—ក្នុងនាមជាអ្នកបម្រើព្រះ វាជាការជំនឿផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេលើព្រះដែលធ្វើការនេះ។ តើវាត្រូវទេ? យើងគ្រាន់តែថ្វាយការអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ។

148 ឥឡូវនេះអ្នកនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅទីនោះជាមួយអ្នកទេ?” ប្រាកដណាស់។ បាទ លោក!

149 ឥឡូវនេះសម្រាប់អ្នកនៅក្នុង កាសែត...នៅក្នុងបន្ទាត់នៅទីនោះ ប្រសិនបើអ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្តរបស់អ្នកថាព្រះនឹងព្យាបាលអ្នក លើកដៃឡើងនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងទទួលយកវា។”

150 ឥឡូវនេះ សូមមកទីនេះ—អនុញ្ញាតឱ្យស្ត្រីនេះមកទីនេះ។ ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ ខ្ញុំមិនដែលឃើញអ្នកទេ។ ប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងប្រាប់ខ្ញុំ ដូច្នោះបងប្អូនរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ នៅក្នុងវត្តមាននៅទីនេះដូចនេះ ដូច្នោះពួកគេទាំងអស់គ្នាឈរនៅទីនេះនៅជុំវិញខ្ញុំ។ ហើយមិនត្រឹមតែប៉ុណ្ណោះ បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ ហើយព្រះអម្ចាស់របស់ខ្ញុំគឺនៅទីនេះ។ វាជាព្រះអម្ចាស់របស់ពួកគេផងដែរ។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើទ្រង់នឹងប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលខុសជាមួយអ្នក អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកមានបញ្ហា



អ្នកនឹងដឹងថាវាជាការពិតប្រាកដ។ ខ្ញុំចង់បានពួកគេ ខ្ញុំចង់ឱ្យទស្សនិកជន ខ្ញុំចង់ឱ្យមនុស្សនៅទីនោះឃើញថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅទីនេះនៅធម៌ដើម្បីផ្តល់ការជំរុញ ប៉ុន្តែវាមិនអាចព្យាបាលនរណាម្នាក់បានទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើទ្រង់នឹងប្រាប់ខ្ញុំអ្វីមួយអំពីអ្នក ដែលអ្នកដឹងថាខ្ញុំមិនដឹងអ្វីទាំងអស់ ដូចជាស្ត្រីនៅអណ្តូង... មិនមែនជាករណីដូចគ្នាទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានន័យថាបុរសនិងស្ត្រីជួបគ្នាជាលើកដំបូង។ ព្រះយេស៊ូវ ជាបុរសវ័យកណ្តាលម្នាក់ ហើយស្ត្រីនេះប្រហែលជាស្ត្រីវ័យក្មេងម្នាក់ ប្រហែលជាដូចអ្នក។

151 ហើយប្រសិនបើទ្រង់នឹងអាចប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលអ្នកនៅទីនេះ បញ្ហារបស់អ្នក តើអ្នកជឿថាវាត្រូវតែជាព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ដែលនឹងធ្វើវាបានទេ? តើបងប្អូនជឿទេ? ថាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវដែលកំពុងឈរនៅទីនេះ? តើអ្នកជាក្រុមជំនុំជឿរឿងដូចគ្នាទេ? តើអ្នកនៅក្នុងជួរអធិស្ឋានជឿរឿងដូចគ្នាទេ ហើយដឹងថាបុរសទាំងនេះ...? តើខ្ញុំអាចហៅពួកគេមកទីនេះបានទេ បើខ្ញុំគិតថាពួកគេមិនមែន...? បន្ទាប់ពីអធិប្បាយដូចនេះ ហើយនិយាយអ្វីដែលខ្ញុំមាន ហើយបន្ទាប់មកហៅមនុស្សមកទីនេះថាមិនសក្តិសម? ខ្ញុំនឹងមិនធ្វើដូច្នោះទេ។ ខ្ញុំនឹងយកឈ្នះរឿងដែលខ្ញុំកំពុងប្រយុទ្ធ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំជឿលើពួកគេ។ ខ្ញុំជឿថាពួកគេជាមនុស្សរបស់ព្រះ។

152 ឥឡូវនេះមើលថាតើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឈរយ៉ាងជិតស្និទ្ធប្រាកដ។ គ្រាន់តែនិយាយជាមួយអ្នក ខ្ញុំកំពុងព្យាយាម... អ្នកនិយាយថា “តើអ្នកកំពុងធ្វើអ្វី បងប្រុសប្រាណហាំ?” រឿងដដែលដែលព្រះយេស៊ូវបានធ្វើជាមួយស្ត្រីនោះ មានបន្តលថា “សូមយកទឹកមកឲ្យខ្ញុំ” គាត់គ្រាន់តែព្យាយាមនិយាយជាមួយនាងមួយនាទី ដើម្បីដឹងថានាងមានបញ្ហាអ្វី។

153 បញ្ហារបស់អ្នកគឺការភ័យព្រួយ នោះហើយជាអ្វីដែលអ្នកកំពុងរងទុក្ខ។ បើត្រឹមត្រូវ សូមលើកដៃឡើង។ ឥឡូវនេះ នាងប្រាកដជាមិនមើលវាទេ តើមែនទេ បងប្អូន? នាងមិនធ្វើទេ ប៉ុន្តែនោះជាបញ្ហារបស់នាង។ នាងបានធ្វើដូច្នោះជាយូរមកហើយ។ តែងតែឆ្លងកាត់ស្ថានរបស់អ្នកមុនពេលអ្នកទៅដល់ពួកគេជាដើម។ នោះជាការពិត។ វាជាការបង្កើតឡើងរបស់អ្នក ទើបតែធ្វើបែបនោះ ភ័យណាស់ តែងតែស្រមៃថានឹងមានអ្វីមួយកើតឡើង វាមិនមែនទេ។ ពេលខ្លះអារក្សប្រាប់អ្នកថា “គ្មានអ្វីសម្រាប់វាទេ គ្រាន់តែអ្នកឈប់ជឿព្រះ អ្នកឆ្លងកាត់បន្ទាត់។” ខ្ញុំមិនអានគំនិតរបស់អ្នកទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំកំពុងអានអ្វីដែល... ខ្ញុំដឹងពីអ្វីដែលវាបាននិយាយ

ជាមួយអ្នក ព្រោះខ្ញុំឃើញអ្វីដែលបានឆ្លងកាត់គំនិតរបស់អ្នក។

154 ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវបានយល់គំនិតរបស់ពួកគេ។ តើវាត្រូវទេ? មែនហើយ នោះហើយជាអ្វីដែលបានកើតឡើងឥឡូវនេះ។ តើវាត្រូវទេ? នៅទីនេះខ្ញុំសូមប្រាប់ អ្នកនូវអ្វីមួយ ដែលអ្នកអាចដឹង។ អ្នកពិតជាឈរនៅទីនេះសម្រាប់នរណាម្នាក់ ផ្សេងទៀត។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ នោះហើយជារឿងដែលអ្នកឃើញ អ្នកមិនអាច ចាប់វាហូតដល់ពេលនោះ។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់នឹងបើកសម្តែងដល់ខ្ញុំ នូវអ្វីដែលអ្នកកំពុងឈរនៅទីនេះ សម្រាប់នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត តើអ្នកនឹងជឿថា ខ្ញុំជាហោរារបស់ទ្រង់ទេ? វាក៏សម្រាប់ម្តាយរបស់អ្នក។ តើអ្នកជឿថាព្រះអាចប្រាប់ ខ្ញុំពីបញ្ហារបស់នាងបានទេ? មែនហើយ នាងមានបញ្ហាបេះដូង សម្ពាធឈាមខ្ពស់ គ្រុសក្នុងប្រមាត់ ផលវិបាក។ ត្រូវហើយ មែនទេ? ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ នោះជា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មែនទេ?

155 ឥឡូវនេះ មានអ្វីមួយនៅទីនេះសម្រាប់ខ្ញុំនិងបងប្អូនទាំងនេះ។ ឃើញទេ? អ្វីមួយនៅទីនេះឥឡូវនេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឥឡូវនេះ អ្នកជឿ អ្នក ដូចដែល យើងឆ្លងកាត់បន្ទាត់។

សូមឲ្យយើងទាំងអស់គ្នាអោនក្បាលពេលយើងអធិស្ឋានសម្រាប់ប្រជាជន ទាំងនេះ។

156 ឥឡូវនេះ ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ យើងនឹងដាក់ដៃលើមនុស្សទាំងនេះ។ ហើយខ្ញុំកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ។ នេះជាអ្នកបម្រើរាជរបស់ទ្រង់ឈរនៅ ទីនេះ ហើយយើងទាំងអស់គ្នានឹងដាក់ដៃលើអ្នកឈឺ ព្រោះទ្រង់មានបន្ទូលថាធ្វើ វា។ យើងនឹងធ្វើវានៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សូមឲ្យមនុស្សមិនត្រឹមតែ ទាញឆ្លងកាត់ប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែសូមឲ្យពួកគេបានជាសះស្បើយតាមរយៈព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន!

157 ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។ ឥឡូវនេះចូរដើរឡើងយ៉ាងជិត។

នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ សូមប្រោស... ក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។

158 ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែ—គ្រាន់តែមួយនាទី! ឃើញទេ! បងប្អូនអើយ

ហេតុអ្វីបានជាអ្នកត្រេកអរនៅពេលដែលស្ត្រីនោះ នៅពេលដែលការយល់ដឹងបាន កើតឡើង ហើយនៅពេលដែលអ្នកផ្សេងទៀតឆ្លងកាត់មិនមានអ្វីកើតឡើងទេ? មនុស្សឆ្លងកាត់ “មែនហើយ ប្រសិនបើខ្ញុំមិន មានការយល់ដឹង នោះខ្ញុំមិនបាន ទទួលអ្វីទាំងអស់។” នោះមិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយវាទេ ទ្រង់នៅទីនេះដូចគ្នា។ ឃើញទេ?

159 នៅពេលអ្នកឆ្លងកាត់ទីនេះ សូមលើកដៃឡើងដោយនិយាយថា “សូម អរគុណព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ទូលបង្គំទទួលយកទ្រង់ជាអ្នកព្យាបាលរបស់ ទូលបង្គំ ហើយទូលបង្គំនឹងទៅជាមួយវា។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមបុរសទាំងនេះនឹង ធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឱ្យខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងចូលទៅក្នុងអាងទឹកហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ហើយចេញមកហើយដឹងថាទ្រង់បានសន្យាថាខ្ញុំនឹងទទួលបានព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។”

160 ឃើញទេ វា...ការយល់ដឹងនៅតែមាននៅទីនេះ។ វានៅតែនៅទីនេះដដែល... នៅទីនេះ តើវាមួយណា? បុរសម្នាក់នេះនៅទីនេះ? ខ្ញុំជាមនុស្សចម្លែកសម្រាប់ អ្នក។ តើមែនទេ? ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ។ អាច...ប្រសិនបើព្រះនឹងប្រាប់ខ្ញុំពីបញ្ហា របស់អ្នក តើអ្នកនឹងជឿថាខ្ញុំជាហោរារបស់ទ្រង់ ជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ទេ? តើអ្នក នឹងជឿអស់ពីចិត្តទេ? មិនអីទេ បាទ។ សូមអរគុណលោក។ នោះជាវិញ្ញាណល្អ ណាស់ ជារឿងល្អណាស់។ យ៉ាងណាមិញ អ្នកកំពុងឈរនៅទីនេះសម្រាប់នរណា ម្នាក់ផ្សេងទៀត។ ហ្នឹងហើយ។ “វាជាចៅរបស់អ្នកមានជំងឺស្លឹកដៃជើង ដួលនៅ ថ្ងៃមុនហើយបាក់ជើង” នោះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់! តើវាត្រូវទេ? ត្រូវហើយ! ចូរទៅជឿឥឡូវនេះ នោះគាត់នឹងបានជា។

161 ឥឡូវនេះ សូមមកជឿទាំងអស់គ្នា គ្រាន់តែមក។ ប្រឆាំងអធិស្ឋានមាន រយៈពេលបីនាទីនិងសាមសិបប្រាំបីនាទី ពាក្យជាច្រើនរបស់បងប្រុសប្រាណហាំ គឺមិនអាចយល់បាន—អដ។...?

សូមប្រទានពរដល់ចំណងដែលចង  
ចិត្តរបស់យើងនៅក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់គ្រីស្ទាន  
ការប្រកបនៃចិត្តញាតិ  
គឺដូចខាងលើ។

នៅទីនេះមុនបង្គំរូបរបស់ព្រះវរបិតារបស់យើង

យើងអធិស្ឋានយ៉ាងខ្ជាប់ខ្ជួន  
 ការភ័យខ្លាចរបស់យើង ក្តីសង្ឃឹមរបស់យើង គោលបំណង  
 របស់យើងគឺមួយ  
 ការលួងលោមនិងការយកចិត្តទុកដាក់របស់យើង។

162 យើងកំពុងឈរនៅពីលើ កូនតូចរបស់ព្រះ ពិការភ្នែក ខ្វាក់។ អ្នកដឹកនាំ  
 ដំណឹងល្អ អ្នកដឹងថាយើងគ្មានអំណាចដើម្បីព្យាបាលទេ។ ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ  
 ដ៏អស្ចារ្យរបស់យើងកំពុងបញ្ជូនទីសំគាល់ទាំងនេះ ហើយថ្កោលទោសអារក្សដែល  
 បានចងអ្នក។ យើងថ្កោលទោសអារក្ស...?..យើងថ្កោលទោសភាពខ្វាក់...?...

163 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ យើងសូមឱ្យព្រះ  
 នឹងផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវជំនឿដើម្បីជឿថាការអធិស្ឋាននៃសេចក្តីជំនឿបានសង្គ្រោះ  
 អ្នកជំងឺ ព្រះជាម្ចាស់នឹងប្រោសពួកគេឲ្យរស់ឡើងវិញ ហើយពួកគេនឹងបាន  
 ជាសះស្បើយឡើងវិញ។ សូមប្រទានវា ព្រះដ៏មានមហិទ្ធិប្រិយ តាមរយៈព្រះនាម  
 ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

164 ឥឡូវនេះ បងប្អូនដើរចេញពីទីនោះ...?...

165 អ្នកទាំងអស់គ្នាអធិស្ឋានឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលយើង...អ្នកបម្រើព្រះ  
 កំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ ផងដែរ ឥឡូវនេះ។ យើងអធិស្ឋាន សូមដាក់ដៃ  
 លើ។

166 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌...

ចំពោះអ្នកនៅទីនោះនៅក្នុងទស្សនិកជនដែលមិនបានចូលទៅក្នុងផ្លូវ  
 អធិស្ឋាន សូមដាក់ដៃរបស់អ្នកលើគ្នាទៅវិញទៅមកឥឡូវនេះ។ ដាក់ដៃរបស់  
 អ្នកលើគ្នាទៅវិញទៅមក។

167 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង យើងកំពុងនាំអ្នកមកស្តាប់ នៅពេលដែល  
 យើងបិទកម្មវិធីនេះនិងយុទ្ធនាការនេះក្រោមបដិវត្តរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្តេច  
 សង្ឃដែលបានចាក់ប្រេងតាំងដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះ អេម៉ាញូអែល ឈរ រស់ឡើងវិញ  
 រស់ឡើងវិញដើម្បីអង្វរ វត្តមានដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ឥឡូវនេះជាមួយយើង អំណាច  
 បរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់មកលើយើងដើម្បីធ្វើឱ្យយើងមើលឃើញការនិមិត្ត ទាយ ដាក់ដៃ  
 លើអ្នកជំងឺ។ ព្រះបន្ទូលដែលមិនបរាជ័យរបស់ព្រះមិនអាចត្រឡប់មករកទ្រង់វិញ

ជាមោឃៈឡើយ។ ទូលបង្គំថ្កោលទោសរាល់អារក្សនៃជំងឺ អំណាចនៃអំពើបាប រាល់ការមិនជឿ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យវាខ្ចាត់ខ្ចាយចេញពី ប្រជាជន ហើយសូមឲ្យពួកគេបានជាសះស្បើយ។

168 សូមប្រទានពរដល់បងប្អូនអ្នកបម្រើព្រះទាំងនេះ ដូចដែលពួកគេបានប្រមូល ផ្គុំគ្នានៅក្នុងចិត្តតែមួយនិងតែមួយនិងជាអ្នកជឿទាំងអស់នៃក្រុមជំនុំ។ ឱព្រះដ៏ មានព្រះចេស្ដា ទៅកាន់មជ្ឈិមសម័យដ៏អស្ចារ្យ រដ្ឋអូហៃអូ សូមបញ្ជូនការប្រជុំ ផុសផុលមួយបន្ទាប់ពីនេះ ព្រះអម្ចាស់ ដែលនឹងបោសសម្អាតពីចំហៀងម្ខាងទៅ ចំហៀងទៅម្ខាង ការរួមគ្នានៃឆ្លឹង ព្រះអម្ចាស់អើយ និងប្រហោងឆ្លឹងនៃស្បែក។ ហើយសូមឲ្យព្រះចេស្ដារបស់ព្រះលើកក្រុមជំនុំរួមជំនុំខ្លាំងមួយនៅទីនេះក្នុង ទីក្រុងនេះ ជាឧទាហរណ៍ព្រះវិហារនៅទូទាំងប្រទេស ដែលមនុស្សអាចចូលមក ក្នុងទីក្រុងនេះដើម្បីមើលអំណាចរបស់ព្រះ។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់។ ប្រោសអ្នកជំងឺ និងអ្នករងទុក្ខ សង្គ្រោះអ្នកបាត់បង់ ហើយទទួលបានសិរីរុងរឿងដល់អង្គទ្រង់។

169 ផ្តល់ឱ្យវា ថាកន្លែងដៃទាំងអស់នេះនិងក្បាលដីតូចៗដែលដាក់នៅទីនេះ... ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះអម្ចាស់ សូមព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធសណ្ឋិតលើយើង ហើយ នៅក្នុងអគារនេះដែលបានចាក់ប្រេងតាំងយើង សូមឲ្យពួកគេទាំងអស់គ្នាបាន សុខ។ វាត្រូវបានសរសេរនៅក្នុងព្រះគម្ពីរថា នៅពេលដែលអ៊ីស្រាអែលស្ថិតនៅ ក្នុងផ្លូវនៃកាតព្វកិច្ច នៅតាមផ្លូវរបស់ពួកគេទៅកាន់ទឹកដីសន្យា ដែលសមុទ្រ ក្រហមបានចូលមក។ ហើយអ្នកនិពន្ធម្នាក់បាននិយាយថា “ព្រះបានមើលចុះ ក្រោមបង្គោលភ្លើងនោះ ហើយសមុទ្រក្រហមបានភ័យខ្លាចហើយរើត្រឡប់ក្រោយ ហើយអ៊ីស្រាអែលបានទៅទឹកដីសន្យាដែលបានសន្យា។”

170 ហើយឥឡូវនេះ វាមាននៅក្នុងព្រះគម្ពីរ វាត្រូវបានសរសេរថា “ខ្ញុំចង់បានលើស ជាងអ្វីៗទាំងអស់ដែលអ្នកបានរីកចម្រើនក្នុងសុខភាព។” ហើយនៅពេលដែល កន្លែងទាំងនេះមកដល់មនុស្ស ជាកន្លែងដែលសាតាំងបានដាក់សមុទ្រក្រហម នៅចំពោះមុខពួកគេ សូមឲ្យព្រះទតមើលតាមរយៈព្រះលោហិតនៃព្រះរាជបុត្រា ទ្រង់ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយថ្កោលទោសរាល់ជំងឺដល់អ្នកដែលមិនអាចមក ទីនេះបាន ហើយសូមឲ្យជំងឺបានទៅ ហើយខ្លាចព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ និងការសន្យា របស់ព្រះ និងការចាក់ប្រេងតាំងរបស់ព្រះ ហើយសូមប្រជាជនឆ្លងកាត់ការសន្យាដ៏ ល្អនៃសុខភាពនិងកម្លាំង។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់។ ហើយយើងសូមថ្វាយវាទាំងអស់

ដល់ទ្រង់ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះរាជបុត្រាជីជាទីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់ ព្រះអង្គសង្គ្រោះ  
របស់យើងគឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

171 ទស្សនិកជន ទ្រង់ដែលស្គាល់យើងទាំងអស់គ្នា ចំពោះព្រះអង្គដែលបាន  
ប្រោសយើងឡើងដើម្បីក្លាយជាមរតករបស់ទ្រង់នៅក្នុងពិភពលោក នៅក្នុង  
ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ សូមព្រះពរដ៏បរិបូណ៌របស់ព្រះមានដល់អ្នកទាំងអស់គ្នា  
រហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត។ កិច្ចបម្រើបន្ទាប់របស់យើង ដោយដឹងថានឹង  
នៅរោងឧបោសថ ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យបុណ្យអ៊ីស្ទើរ។ បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹង  
ទៅ...នៅរដ្ឋអឺរ៉ុបណាយពីទីនោះ។ សូមប្រទានពរដល់អ្នក ថែរក្សាក្រុមជំនុំរបស់  
អ្នក ទំនោរក្រុមជំនុំដ៏ល្អទាំងនេះ រក្សាជូងចិត្តរបស់អ្នកជាមួយគ្នា។ រក្សាព្រះបន្ទូល  
របស់ព្រះ! រស់នៅសម្រាប់ទ្រង់ សម្រាប់រឿងដ៏អាក្រក់នៅចំពោះមុខអ្នក សូមចាំថា!

172 រហូតដល់យើងជួបគ្នាសូមឱ្យយើងឈរហើយច្រៀង:

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់  
ព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន  
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ  
នៅលើដើមឈើកាល់រ៉ាវី។

173 ឥឡូវនេះ ដោយគោរព ចាប់ដៃជាមួយនរណាម្នាក់នៅពីក្រោយអ្នក ពីមុខអ្នក  
និងនៅចំហៀងរបស់អ្នក។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់...

គ្រប់គ្នាឥឡូវនេះ។

...ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់  
ព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន  
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ  
នៅលើដើមឈើកាល់រ៉ាវី។

174 ឥឡូវនេះដោយដៃរបស់អ្នកឡើងទៅព្រះ យ៉ាងខ្លាំងឥឡូវនេះ អ្នកកាល់គ្នាធ្វើឱ្យ  
វាធានី។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់  
ព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន


ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ  
នៅលើដើមឈើកាលពីរឺ។

175 សូមអានក្បាលឥឡូវនេះ។

រហូតដល់យើងជួបគ្នា! រហូតដល់យើងជួបគ្នា!  
រហូតដល់យើងនៅទាមជើងព្រះយេស៊ូវ

សូមចាំថា យើងជាច្រើននាក់នឹងមិនជួបគ្នាទៀតទេរហូតដល់ពេលនោះ។

រហូតដល់យើងជួបគ្នា! រហូតដល់យើងជួបគ្នា!  
ព្រះនៅជាមួយអ្នករហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត!

176 ឥឡូវនេះហ៊ីមវ៉ា។ គ្រូគង្វាលរបស់អ្នក។ បងប្រុសស្វីលីវ៉ាន់ រហូតដល់យើង  
ជួបគ្នា បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ 

61-0319 សាសនារបស់យេស៊ូ

រាងចក្រអាវុធការពារជាតិ

មីឌឺយ៉ា, អូហៃយ៉ូ ស.ហ.រ

KHMER

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)



## សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅឆ្នះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការស្នើសុំមូលនិធិដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង:

VOICE OF GOD RECORDINGS  
P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.  
[www.branham.org](http://www.branham.org)